
        

    
  

                             

                                                                   

                     

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT 

Mislata, 29 d'octubre de 2015 
Hora: 20 hores 

Per a procedir a la celebració de la sessió ordinària, degudamentconvocada, es reunixen en sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, Sr. Carlos Fernández Bielsa, els regidors i les regidores: 

⦁ MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA ⦁ JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ ⦁ JOSÉ LUIS GARCÍA GARCÍA⦁ ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ ⦁ CARMEN LAPEÑA BUENO ⦁ JOSÉ FRANCISCO HERRERO MONZÓ ⦁ TERESA PEÑARRUBIA GIL⦁ ANTONIO ARENAS ALMENAR ⦁ ANA MARÍA JULIÁN RUIZ⦁ JOAQUÍN MORENO PORCAL ⦁ MARÍA CARMEN TARÍN DARROCHA ⦁ JAVIER SANTES ALPUENTE ⦁ DOLORES HORTELANO RAMÓN ⦁ JAIME LÓPEZ BRONCHUD ⦁ ANTONIO SANCHIS NAVARRO ⦁ JOSEFINA SÁIZ GÓMEZ ⦁ ALEJANDRO MARTÍNEZ MONTORO ⦁ FERNANDO GANDIA ESCORIHUELA ⦁ JAVIER GIL I MARÍN⦁ JOSÉ MARÍA GONZÁLEZ MURGUI 
Assistits per Luis Ramia de Cap Salvatella com a secretari de laCorporació. S'hi troba també present la interventora, Herminia Llop Gil. 
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Abans de l'inici de la sessió, el Sr. alcalde sol·licita un minut de silenci per les huit víctimes de violència de gènere hagudes en l'últim mes. 
1. APROVACIÓ DELS ESBORRANYS DE LES ACTES DE LA 

SESSIONS CELEBRADES PEL PLE DE L'AJUNTAMENT ELS DIES 24 DE 
SETEMBRE I 9 D'OCTUBRE DE 2015 

De conformitat amb allò que disposa l'article 91.1 del vigent Reglamentd'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, se sotmet per la Presidència a consideració de la Corporació els esborranys de les actes de la sessions celebrada pel Ple de l'Ajuntament els dies 24 de setembre i 9 d'octubre de 2015, que han sigut remeses als portaveus o representants dels grups polítics, segons disposa l'article 80.2 de l'esmentattext legal. 
Sotmesa a votació l'aprovació de les actes de la sessions celebrades pel Ple de l'Ajuntament els dies 24 de setembre i 9 d'octubre de 2015, s'aproven per unanimitat. 
2. CONEIXEMENT DE MODIFICACIONS EN ÒRGANS 

COMPLEMENTARIS 
Es dóna coneixement a la Corporació de les modificacions en la composició dels òrgans complementaris després de l'entrada en vigor de lamodificació del ROM, així com del Decret 3306, de data 20 d'octubre de 2015 sobre modificacions en òrgans complementaris, que es transcriu a continuació: 
Es dóna coneixement a la Corporació del Decret 3306, de data 20 d'octubre de 2015 sobre modificacions en òrgans complementaris, que es transcriu a continuació: 

DECRET núm. 3306/2015 (sobre delegació de la Presidència d'Àrees de Govern) 
Vist l'art. 38 del Reglament Orgànic Municipal, segons el qual les Àrees de Govern seran presidides per un dels seus integrants designat per l'Alcaldia, que exercirà la presidència per delegació de l'alcalde. 
Estant prevista el pròxim dia 23 d'octubre de 2015 l'entrada en vigor de la modificació del Reglament Orgànic Municipal aprovada per acord plenari de 30 de juliol de 2015 i publicada en el Butlletí Oficial de la Província el dia 2 d'octubre de 2015, que modifica el número i denominació de les àrees de govern. 

RESOLC: 
⦁ Efectuar les següents delegacions de la presidència d'Àrees de Govern,
	
amb efectes a partir del pròxim dia 23 d'octubre de 2015:
⦁ Presidència de l'Àrea de Govern de Polítiques per a les Persones, en la
	
regidora Sra. Josefa Luján Martínez.
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⦁ Presidència de l'Àrea de Govern d'Interior, Promoció Econòmica, ocupació i
	
comerç, en el regidor Sr. Alfredo Catalá Martínez.
	⦁ Presidència de l'Àrea de Govern d'Economia i Hisenda, en la regidora Sra.
	
Mª. Luisa Martínez Mora.
	⦁ Presidència de l'Àrea de Govern de Territori, accessibilitat, sostenibilitat i
	
servicis municipals, en la regidora SRA. Mª. Luisa Martínez Mora.
	⦁ Presidència de l'Àrea de Govern de Govern Obert, Coordinació Municipal i

Planificació Estratègica, en el regidor Sr. Antonio Arenes Almenar.
	⦁ Queden sense efecte, a partir del 23 d'octubre de 2015, les delegacions de
	
la presidència d'àrees de govern efectuades amb anterioritat a esta resolució.
	⦁ Notificar el present decret als interessats i donar-ne compte al Ple en la
	
primera sessió que tinga lloc.”
	

3. APROVACIÓ DEL COMPTE GENERAL DE 2014 
Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de controld'Hisenda i Especial de Comptes, favorable a l'aprovació del Compte Generalde 2014, així com del transcurs del termini d'exposició al públic sense que s'hi hagen produït reclamacions. 
Pren la paraula el portaveu del Grup Ciudadanos, Sr. González Murgui, i diu que, examinat l'extens volum de documentació relatiu a l'Ajuntament i a l'empresa pública durant l'exercici passat, s'està parlant de balanços, memòries, informes d'auditoria de comptes anuals, liquidacions de pressupost, informes de patrimoni, comptes de pèrdues i guanys, comptes consolidats, arquejos, propostes, és a dir, d'una abundant i detallada documentació que valoren positivament, però la formació política que representa no va estar present en tot este procés, per la qual cosa és aliena a estos comptes. 
Per això, diu, el seu vot serà d'abstenció, encara que reconeix eltreball dels tècnics i la resta de funcionaris que han participat en tot esteprocés, així com el tarannà positiu de la gestió realitzada per la Corporació anterior en la seua totalitat i, en concret, per la labor minuciosa realitzada pel regidor Salvador García de la Mota i el seu grup que, per vicissituds de caràcter polític, hui no està ací representat. 
Pren la paraula el portaveu del grup Compromís, Sr. Gil i Marín, i diu que el Compte General no sols és un instrument per a retre comptes, sinó també un mecanisme que servix per a posar de manifest la gestió realitzada pel govern municipal, i permet controlar l'ús i destinació dels fons públics, així com també és un mecanisme de control del govern per part de l'oposició. 
Assenyala que la primera cosa que han fet és veure què opinava la persona que s'encarrega de la fiscalització dels comptes, i revisant l'informe d'Intervenció s'han adonat que no s'ha aprovat l'inventari de béns des de l'any 1999. Afig que les normes en este sentit són molt clares, però no pareixque des d'este Ajuntament hi haja molt d'interés a portar-les a terme. 
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Prosseguix dient que es produïx un valor irreal del que és l'immobilitzati, per això, no es poden fer com correspon els treballs d'amortització. 
Afirma que l'equip de govern, que compta amb majoria absoluta, no ha tingut temps durant un any per a aprovar els pressupostos però sí que obliguen a l'oposició a revisar el resultat d'un exercici pressupostari prorrogaten poc més de 24 hores, resultant impossible una anàlisi aprofundida d'ell. 
Assenyala que, malgrat això, han detectat algunes irregularitats que liagradaria que explicaren: en el cas de l'empresa pública NEMASA haurien d'estar presentats els comptes abans del 15 de maig i no s'ha fet; d'altra banda, la Comissió Especial de Comptes degué realitzar-se abans de l'1 de juliol, i en este cas s'ha celebrat el dia 2 de setembre, i el Ple no s'està fentabans de l'1 d'octubre, que és el que marca la Llei, sinó que s'està debatentl'assumpte hui, dia 29 d'octubre, quan només falten dos dies per a presentar els comptes. 
Assenyala que reiteradament es patixen incidències en la plataforma de rendició de comptes per no complir-se els seus terminis d'aprovació i presentació, tal com també va ocórrer durant els exercicis 2013 i 2014. 
Finalment, recorda que este Ajuntament de Mislata està sentfiscalitzat per la Sindicatura de Comptes, i diu que esperen que siga només per incomplir els terminis i no s'hi troben cap sorpresa més. 
Pren la paraula el regidor del grup popular Sr. Martínez Montoro i diu que el compte general de l'any 2014 és el millor element per a demostrar quina és la situació econòmica en què es troba en este moment l'Ajuntamenti quina és la gestió de l'equip de govern en esta matèria, i en revisar ladocumentació s'han adonat d'alguns aspectes que són preocupants. 
El primer d'ells, diu, és que a nivell d'ingressos sempre s'està pressupostant per damunt del que després es recapta. Afig que en qualsevol economia familiar, quan ocorre esta situació, es produïxen problemes greus de liquiditat, perquè s'acaba gastant el mateix que estava planificat però a nivell d'ingressos es té menys d'allò que s'ha pressupostat, i açò passa amb l'Impost de Béns Urbans, que es recapta 850.000€ menys d'allò que s'ha previst, ocorre en l'impost de circulació, que són 300.000€ menys, i amb eltema de plusvàlues, que són 650.000€ menys. Considera que açò suposa una falta de prudència econòmica en la realització dels pressupostos i que per això hi haurà problemes de liquiditat. 
Quant als gastos, assenyala que la Corporació incomplix en 2014 la regla de gastos en termes consolidats, si es té en compte l'empresa pública NEMASA, i que se supera el límit en més de 160.000€. 
Una altra dada a tindre en compte, diu, és l'augment de gasto que realitza la corporació municipal en més de dos milions i mig en tan sols un any, la qual cosa porta al fet que l'estalvi, a pesar de ser positiu, disminuïsca 
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en 2.300.000€, perquè els ingressos es mantenen igual. Una altra qüestió és que el pressupost inicial calculava 25,7 milions de gastos i s'han realitzatmodificacions per valor de tres milions d'euros, fins a arribar a un pressupostdefinitiu de gastos de 28,8 milions, a part dels 1,5 milions d'euros pendentsde pagament a 31 de desembre. 
Quant als indicadors econòmics, diu que la liquiditat immediatadescendix en tan sols un any un 65% i se situa en una situació alarmant, pelfet que els fons líquids de què disposa l'Ajuntament a 31 de desembre són molt semblants als que hi havia l'any 2000 amb una situació econòmica que no era la de hui en dia. La solvència a curt termini també descendix un 35% i el període mitjà de pagament augmenta pràcticament en 12 dies tan solsl'any 2014, situant-se en 50 dies, qüestió molt controvertida en les xarxes socials. 
Prosseguix dient que si qualsevol ciutadà llig la revista de l'Ajuntamentpensarà que la situació econòmica de què gaudix és magnifica, però quan se'n va a les dades concretes es demostra que no és així, i de fet la trista realitat és que en els informes d'Intervenció i Tresoreria (departaments a què felicita pel seu treball professional i complet) reflectixen que s'està a la vora del precipici. 
Pren la paraula la portaveu del PSOE, Sra. Martínez Mora, i diu que després de sentir les intervencions anteriors pareix que se'n va a la suspensió de pagaments o fallida absoluta de l'Ajuntament i de l'empresa pública, i això no és cert. 
Explica que el compte general és un document molt extens i suposa laradiografia econòmica dels comptes de l'Ajuntament i dels seus òrgans públics, com NEMASA, i inclou la pròpia liquidació del pressupost 2014 més una memòria complexa i extensa que mostra tots els paràmetres que s'hi han detallat. 
Afirma que és un compte general responsable i positiu, i els números iinformes així ho mostren, per la qual cosa l'equip de govern pot estar molt orgullós perquè des del passat 2011 ha fet bé el treball en relació amb els comptes públics. 
Prosseguix dient que els resultats de 2014 són positius en tots elsseus paràmetres. Afig que han parlat de la regla de gasto però creu que no saben què implica, perquè l'estabilitat pressupostària és positiva, així com l'estalvi net, en 1.048.000€, i el deute viu és inferior al 100%, i hui es pot dir que s'està en un percentatge del 90% enfront del 126% que els van deixar quan este equip de govern va començar a treballar amb els comptes públics, passant de quaranta milions de deute a vint-i-cinc, i amb un romanent de Tresoreria per a gastos general que és positiu en 1.673.000€, mentres que quan van començar a governar el romanent de Tresoreria era negatiu en 1.900.000€. 
Assenyala que esta és la realitat i que s'està parlant d'on es ve i amb 

5 



                                           

                                                                                     
                                

                                     
                                                       
                                         
                                                                     

                                                                               
                        

quins recursos es compten, el que s'ha pogut fer i quina és la situació en este moment, i assegura estar convençuda que se seguirà en esta línia, perquè ho estan fent bé, i així ho van mostrar els Ciudadanos en donar-los la seua confiança. 
Afirma que la meta que tot govern es planteja és tindre uns resultats positius, perquè tindre resultats negatius com anteriorment implica moltes complicacions, i més ara amb totes les exigències que imposa el Ministeri.Afig que la creativitat econòmica i financera és la forma d'esprémer elsescassos recursos amb què es compta per a obtindre estos resultats, que són el reflex del bon fer i estan basats en la contenció del gasto, tant en operacions corrents com en operacions de capital, i mai en l'àrea social. 
Destaca que s'ha reduït el nivell d'endeutament per habitant, que s'incrementa la inversió per habitant i que el compte general reflectix que s'ha disminuït en l'exercici 2014 la pressió fiscal sobre la ciutadania. 
Diu que amb humilitat, responsabilitat, confiança, compromís i també amb honestedat i transparència en els comptes públics, tal com exigix la ciutadania, es produïx un resultat del que, repetix, es pot estar orgullosos, ique suposa 1.673.000€ positius. 
Respecte dels dos milions que han comentat que hi ha de diferència pregunta si saben quin és el concepte de la generació de crèdits. Explica que l'Ajuntament no ha gastat dos milions quatre-cents mil euros més del que es tenia, sinó que s'han rebut a mitat d'exercici subvencions, i per això s'han incrementat ingressos i gastos. 
Respecte que els comptes de l'empresa pública s'han presentat al maig i no quan toca, diu que els comptes s'han presentat i aprovat en laJunta General quan marca la normativa, tal com poden consultar en el registre mercantil, que és públic. 
Respecte del descens de la recaptació, diu que es ve d'una crisi que encara continua i hi ha una situació econòmica complexa que la ciutadaniade Mislata van eixint a poc a poc, i per això, quan es fa la previsió del pressupost, s'arrepleguen rebuts de l'IBI que hi ha famílies que no poden pagar el que provoca que la recaptació haja disminuït, però encara així, hi ha resultat positiu. 
Diu al Sr. Gil i Marin que no és cert que haja de llegir-se ladocumentació en vint-i-quatre hores, perquè la documentació es va entregar per a ser aprovada primer en comissió, i esta es va celebrar el dia 2 de setembre, posteriorment s'ha publicat i no s'ha presentat cap al·legació, i ara s'aprova per Ple, però des del 2 de setembre han pogut consultar este compte general, per la qual cosa no són 24 hores, sinó 60 dies. 
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. González Murgui sol·licita a l'equip de govern que entregue un poc abans la documentació, si pot ser. 
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El Sr. alcalde assenyala que açò ja ho ha contestat la portaveu del grup socialista i repetix que han tingut 60 dies per a estudiar la ditadocumentació. 
El Sr. Gil i Marín diu que part de la informació la tenien en eixa dataperò que una altra la tenen des d'ahir. 
Prosseguix preguntant si s'entrarà en la dinàmica de parlar sempre del passat, perquè ell està per a parlar del present i del futur, i els Ciudadanos estan un poc cansats d'eixe debat i han triat al Partit Socialista perquè gestione, i si estan millorant les xifres és part del seu treball. 
Quant al tema de la presentació dels comptes, assenyala que no és quelcom que diga ell, sinó la Llei Reguladora d'Hisendes Locals, perquè elsterminis els establix la pròpia normativa. Afig que la portaveu del grup socialista ha afirmat que estan presentades i registrades en temps i forma i comprovaran si és així. 
Pren la paraula el portaveu del grup popular, Sr. López Bronchud i diu que la documentació es té des d'ahir. En relació a l'endeutament per habitant, diu que el grup socialista va rebre este Ajuntament amb un endeutament per habitant de 502,08€, i en este moment és de 650,63€, pelque no és cert que haja baixat sinó que ha pujat entorn de 148€. També ha augmentat el període mitjà de pagament a proveïdors, passant d'un període mitjà de pagament de 37,74 dies a 50,08 dies. 
Prosseguix dient que hi ha subvencions sobrevingudes que no esperen, i també altres qüestions que anaven en els pressupostos, com que anaven a vendre's places d'aparcament, o que s'anava a comptar amb un tanatori municipal, per la qual cosa es preveien una sèrie d'ingressos que en 2014 encara no han arribat ni arribaran en 2015. 
Afirma que, en termes generals, el que resumix este compte generalés que es té menys liquiditat que fa un any; que la solvència baixa respectede l'any passat; que en una sola legislatura han disparat l'endeutament per habitant un 30%; que la inversió per habitant baixa amb el seu govern; i es dispara el període mitjà de pagament, quelcom que està condemnant als comerços, a les empreses i als proveïdors que servixen a este Ajuntament;que la morositat ha pujat un punt respecte de l'any passat; i que el superàvitper habitant cau des dels 116 euros que es van aconseguir l'any passat als15,52. Demana al grup socialista que publique els informes en la pàgina web perquè els Ciudadanos puguen comprovar-los i traguen les seues pròpies conclusions. 
Sobre allò que s'ha plantejat pel Sr. Gil i Marín respecte del recurs pelgrup PSOE a l'herència rebuda, li diu que porten pocs mesos en l'Ajuntament, però s'acostumaren que sempre que hi ha quelcom roín és que algú ho deixa malament, i quan hi ha quelcom bo és degut a una generació espontània que fa que les coses apareguen a Mislata. En tot cas, diu, 
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s'alegra de ser regidor a Mislata, perquè si ho fóra a Sagunt entén que els romans tindrien la culpa de tot el que els passa i, al final, han de saber que laseua herència és el mateix govern que existix ara, perquè ja han passat per dos processos electorals, i la ciutadania els ha donat una majoria absoluta molt generosa perquè sàpien organitzar-la, però les dades són les que són, i no pot vindre a dir que són fantàstics, perquè per descomptat no ho són i les coses no van bé, tal com estan dient els informes d'Intervenció i de Tresoreria. 
Agraïx als departaments d'Intervenció i Tresoreria la labor que han desenrotllat i diu que açò és l'aparador públic d'una gestió que han venutamb globus i estores mentres les famílies estan esperant les ajudes socials, s'estan demorant en el pagament de convenis a les associacions, es demoren en el pagament a proveïdors i es té al xicotet i mitjà comerç fent cua en la porta i fent d'aquell “torne vosté demà” de Mariano José de Larra, un lema per al que ve a intentar cobrar d'este Ajuntament. L'informe d'Intervenció assenyala que les dades que tenim són distorsionades, i en qualsevol cas el seu company els parlava d'un precipici, i el grup socialista, que és el que governa, té la responsabilitat que no caiguen en ell, així com l'oposició té l'obligació de fiscalitzar la labor realitzada pel govern. 
En el seu segon torn d'intervenció, la Sra. Martínez Mora diu que no és cert que no hagen pogut tindre accés a este compte general, perquè des del2 de setembre han tingut accés a ell i, és més, s'ha publicat en el Butlletí,encara que haja sigut ahir quan a l'aproximar-se el Ple han demanat al secretari que els l'envie en pdf. Considera que és una irresponsabilitatabsoluta continuar parlant que els comptes públics van a un precipici perquè és totalment fals. 
Diu al Sr. Gil i Marin que no ha anomenat l'herència, però és necessarisaber que este govern va rebre un deute de quaranta milions i que ara està en vint-i-cinc, i diu que açò mereix donar l'enhorabona, no sols a l'equip de govern, sinó a tots els Ciudadanos, perquè era una situació insostenible. 
Destaca que en l'informe d'Intervenció s'assenyala que l'endeutament en l'últim govern del grup popular era del 126%, i ara és de 90,65%, i quan es faça eixe debat ensenyarem i publicarem els informes, però és molt fàcil fer demagògia política i intentar confondre els Ciudadanos. 
Afirma que la situació econòmica de l'Ajuntament no és alarmantperquè s'han fet bé les coses, amb responsabilitat, compromís, austeritat i capacitat de treball, per a obtindre estos resultats que ha defés en la seua primera intervenció. Afig que l'àrea social té prioritat absoluta, perquè estàdedicada a les persones, i s'ha incrementat dos milions d'euros, mentres que hi ha municipis que no arriben ni al 10% del pressupost de Mislata. 
Prosseguix dient que se'ls va deixar un romanent negatiu de Tresoreria per import d'1.900.000€, i és molt difícil donar-li la volta i tindre 1.600.000€ en positiu. 
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Assenyala que continuaran treballant d'esta manera perquè elsCiudadanos no són panolis i han reconegut eixe esforç, és el govern de les xicotetes inversions i de les xicotetes coses, i això és el que volen elsCiudadanos. 
Continua dient que en el compte general no sols hi ha importsnumèrics sinó les accions de govern que s'han realitzat, com duplicar les ajudes socials fins a arribar a dos milions d'euros, els menjadors escolars en èpoques vacacionals, la reducció del deute, la gestió del quarter militar, que també forma part d'estos pressupostos i d'este compte general, l'obertura de l'edifici La Fàbrica, el Pla d'Estímul comercial, les beques al transport per a estudiants, i quelcom molt important, el pla social d'ocupació, per a ajudar alsmés necessitats i poder donar-los un xicotet treball. 
Finalitza repetint que la voluntat, la capacitat de treball, l'honestedat ila transparència són les característiques d'este compte general de 2014. 
Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per catorze vots a favor (Grup PSOE), cinc vots en contra (Grup Popular) i dos abstencions (Grup Compromís per Mislata i Grup Ciudadanos) acorda: 
Aprovar el Compte general de 2014. 
4. SOL·LICITUD DE DEVOLUCIÓ DE GARANTIA DEFINITIVA I

APROVACIÓ DE LA LIQUIDACIÓ DEL CONTRACTE PER A LA INSTAL· 
LACIÓ D'ILLES SOTERRADES A MISLATA 

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control
d'Interior i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la liquidació del 
contracte per a la instal·lació d'illes soterrades a Mislata. 

Pren la paraula el portaveu del Grup Ciudadanos, Sr. González 
Murgui, i diu que en este punt es tracta de reconéixer la devolució i liquidació
del contracte, per la qual cosa és una qüestió tècnica i de procediment i, com 
va manifestar en la comissió pertinent, votaran a favor. 

Pren la paraula el Sr. Gil i Marín i diu que es tracta de la devolució
d'un import, per la qual cosa han d'estar a favor, més tenint en compte els
informes tècnics i les dades oferides. 

El Sr. López Bronchud, portaveu del Grup Popular, diu que votaran a favor, tal com van manifestar en la comissió, a l'entendre que és una qüestiótècnica, i únicament per qüestió de forma, sobre quan es té o no lainformació, diu que si tots es posaren “burros” hui podria impugnar-se estePle, que no se'ls diga que la informació es pot tindre fa molts dies, perquè no és real, i el grup popular no impugna plens ni res per l'estil, i tampoc es dediquen a estudiar quan ve el Ple, com si es tractara d'un examen. 
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Pren la paraula la portaveu del Grup Socialista, Sra. Martínez Mora, idiu que, respecte del punt que es debat, el seu grup votarà a favor. Afig que des que és regidora (27 de maig de 2007) mai s'ha portat a Ple res en què no haja estat la documentació a disposició dels 21 regidors. 
Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per unanimitat dels seus 

membres va adoptar l'acord següent: 

Vist que el Ple de l'Ajuntament, en sessió celebrada el 14 de 
desembre de 2009, va acordar adjudicar definitivament a les societats
PROEMISA S.L. i TALENT ENGINYERIA CONSTRUCCIONS I SERVICIS
S.L (compromís UTE 50%) el contracte d'obres per a la instal·lació d'illes 
ecològiques soterrades, d'acord amb les condicions següents: 
⦁ Preu del contracte: 545.490 euros, IVA inclòs al tipus del 16 per cent. 
⦁ Reducció en 12 setmanes del termini d'execució de l'obra. 

⦁		 Subministrament i instal·lació de 32 unitats de contenidors 
polietilé i de 30 unitats de cartells senyalitzadors. 

⦁ Ampliació del termini de garantia de les obres a 36 mesos. 
Resultant que el contracte de referència va ser formalitzat en document administratiu de data 13 de gener de 2010. 
Resultant que amb caràcter previ a l'adopció de l'acord d'adjudicació

definitiva i de la subscripció del document administratiu de formalització del 
contracte es va constituir la garantia definitiva exigida per llei i per import total
de 23.512,50 euros. 

Resultant que la garantia definitiva va ser constituïda amb anterioritat 
a la constitució de l'entitat ILLES ECOLÒGIQUES SOTERRADES MISLATA 
U.T.E. En efecte, consultats les dades que es troben en la comptabilitat 
municipal, resulta el següent: 
⦁		 Altres valors en depòsit - 370800 -. Import: 11.756,25 euros. Data de 
constitució: 3 de desembre de 2009 (núm. de referència20099002835). Empresa que la constituïx: PROEMISA S.L. 

⦁		 Altres valors en depòsit - 370800 -. Import: 11.756,25 euros. Data de 
constitució: 3 de desembre de 2009 (núm. de referència20099002836). Empresa que la constituïx: TALENT S.L. 
Vist l'escrit presentat el 31 de març de 2015 pel senyor Enrique Andújar Moret, en representació de la societat TALENT ENGINYERIA, INSTAL·LACIONS I SERVICIS S.L., en què es demana la devolució de la garantia definitiva constituïda per la dita entitat, davall la modalitat "altres 
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valors en depòsit" (aval) i per import de 11.756,25 euros, per a respondre de la correcta execució del contracte d'obres relatiu a la instal·lació d'illes ecològiques soterrades en el municipi de Mislata, i manifesta la seua conformitat amb la liquidació de l'obra que s'arreplega en l'informe de l'enginyer industrial municipal de data 12 de gener de 2015. 
Vist l'escrit presentat 8 d'abril de 2015 pel senyor José Antonio

Marttínez Duato, en representació de la societat PROEMISA S.L., en què es 
demana la devolució de la garantia definitiva constituïda per la dita entitat,
davall la modalitat "altres valors en depòsit" (aval) i per import de 11.756,25 
euros, per a respondre de la correcta execució del contracte d'obres relatiu a 
la instal·lació d'illes ecològiques soterrades en el municipi de Mislata, i 
manifesta la seua conformitat amb la liquidació de l'obra que s'arreplega en 
l'informe de l'enginyer industrial municipal de data 12 de gener de 2015. 

Resultant que l'enginyer industrial municipal encarregat de la direcciófacultativa de l'obra, en data 12 de gener de 2105, ha evacuat el preceptiuamb el següent tenor literal:«El que subscriu, com a direcció facultativa de les obres corresponents a "Instal·lació d'illes ecològiques soterrades en el municipi de Mislata", de les que va ser promotor l'Excm. Ajuntament de Mislata, i constructora la mercantil U.T.E Proemisa -Talent, S.L., emeten l'informe següent: 
⦁ -Que la firma de l'acta de recepció de les obres va tindre lloc amb data

18 d'abril de 2011. 
⦁ -Que el termini de garantia de les obres va véncer el passat 18 d'abril de 

2014, ja que el contractista va oferir com a millora, dos anys addicionals al 
mínim d'un any assenyalat, en la llei i en els plecs, com a termini de garantia. 
⦁ -Que s'han executat la millora corresponent a la instal·lació de cartells 

verticals de senyalització de parcs infantils, segons consta en l'informe emés 
pel coordinador d'Obres i Servicis en data 22 de novembre de 2011. 
⦁ -Que durant la vigència del termini de garantia de l'obra, no s'han posat

de manifest deficiències o han sürgido desperfectes que justifiquen no. atendre la devolució de la fiança sol·licitada per l'adjudicatari, sense perjuí de l'exigència de responsabilitat per vicis ocults en els termes de l'article 236 deltext refós de la Llei de Contractes el sector Públic. 

⦁ 
⦁ -Que al no haver-se realitzat, després de la firma de l'acta de recepció, 

cap obra, el compte de Liquidació definitiva coincidix amb l'import de la 
certificació n °8 I ÚLTIMA de les obres l'aprovació del qual va seguir a la
subscripció de la referida acta, a saber: 
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PRESSUPOSTOS APROVATS
	

PROJECTE ADJUDICACIÓ BAIXA COEF. ADJUDIC. TERMINI 
660.000 € 545.490 € 114.510€ 0,8265 11 MESOS 

ESTAT ECONÒMIC DE LA CONTRACTACIÓ

APORTACIONS IMPORT LIQUIDE DE LES OBRES 

A càrrec de Coef. 
Aportació 

Pressupost 
Adjudicació 

Executada en la data 
Executada mesos anteriors 

Que falta executar 
DIPUTACIÓ 
PROVINCIAL 50% 272.745,00 € 14.285,51 € 262.971,12 € -4.511,63 

AJUNTAMENT 50% 272.745,00 € 14.285,51 € 262.971,12 € -4.511,63 
TOTAL 100% 545.490,00€ 28.571,02 € 525.942,24 € -9.023,26 

Cal indicar que l'import negatiu de la columna referenciada a la faltad'execució correspon ai increment econòmic de l'obra conseqüència de l'aplicació de la llei 26/2009 durant la seua execució, la qual cosa va suposar un increment de l'impost del Valor Afegit. 
⦁ -En conseqüència, la direcció facultativa que subscriu, considera 

complides les obligacions del contractista durant el termini de garantia de les 
obres, i per tant emet informe favorable la sol·licitud de devolució de la 
garantia definitiva, datada el 16 de desembre de 2014 (r/e 25926) i firmada 
per D. José Antonio Martínez Duato, en representació de la mercantil U.T.E. 
Proemisa - Talent, S.L l'import del qual és de 11.756,25 €». 

Considerant que és atribució del Ple de l'Ajuntament adoptar l'acord pel qual es dispose accedir o denegar la sol·licitud de devolució de la garantia definitiva, així com l'aprovació del contracte, per ser l'òrgan de contractació que va acordar l'adjudicació del contracte de referència alconcórrer al temps de l'aprovació de l'expedient de contractació el supòsit de fet determinant de l'aplicació de l'article 174.6 del text refós de la LleiReguladora de les Hisendes Locals. 
Considerant i/o establit, en el seu apartat 2, per la Disposiciótransitòria primera del Reial Decret Legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, segons la qual "els contractes administratius adjudicats amb anterioritat al'entrada en vigor de la present llei, es regiran, quant als seus efectes, compliment i extinció, inclosa la seua duració i règim de pròrrogues, per la normativa anterior. 
Considerant allò que s'ha assenyalat en l'article 90.2 de la Llei 
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30/2007, de 30 d'octubre, de Contractes del Sector públic, segons el qual,"aprovada la liquidació del contracte i transcorregut el termini de garantia, si no resultaren responsabilitats es tornarà la garantia constituïda o es cancel· larà l'aval o segur de caució". 
Considerant que, a la vista d'allò que s'ha preceptuat per la Disposicióaddicional segona, apartat 2, de la Llei de Contractes del Sector Públic, en concordança amb l'article 47.2.j) de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local, l'adopció de l'acord plenari de referència no exigix el votfavorable de la majoria absoluta del nombre legal dels membres corporatius. 
Considerant que, havent-se concedit a les empreses que van constituir l'entitat ILLES ECOLÒGIQUES SOTERRADES MISLATA U.T.E. eltermini assenyalat en l'art. 169.2 del Reglament General de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques, mostrant els seus representants conformes amb la proposta de liquidació del contracte;respecte d'això consta en l'expedient la documentació acreditativa de la representació i declaració responsable sobre la vigència de la mateixa. 
Vist l'informe del Cap del Servici de Contractació, de data, 1 d'octubre de 2015. 
Vist l'informe 245/2015 d'Intervenció, de data 10 de març de 2015, que emet informe favorable la devolució de les garanties definitives. 
S'acorda:Primer: Aprovar la liquidació del contracte de referència en els termes següents:⦁ Import de la certificació 8a i última de les obres: 554.513,26 euros. ⦁ Import d'unitats d'obra executades segons certificacions anteriors a la 
certificació 8a i última: 525.942,24 euros. ⦁ Import detret o abonat al contractista durant el termini de garantia de 
les obres: 0 euros. ⦁ Import de la liquidació del contracte: 554.513,26 euros. 

Segon: Accedir al que sol·licita el passat 31 de març de 2015 pel senyor 
Enrique Andújar Moret, en representació de la societat TALENT 
ENGINYERIA, INSTAL·LACIONS I SERVICIS S.L.; i, en conseqüència, 
acordar la devolució de la garantia constituïda per la dita societat, davall la
modalitat "altres valors en depòsit" i per import de 11.756,25 euros, per a 
respondre de la correcta execució del contracte d'obres relatiu a la instal· 
lació d'illes ecològiques soterrades en el municipi de Mislata, objecte de 
l'expedient 09-0-11. 
Tercer: Accedir al que sol·licita el passat 8 d'abril de 2015 pel senyor José 

Antonio Martínez Duato, en representació de la societat PROEMISA S.L.; i,
en conseqüència, acordar la devolució de la garantia constituïda per la dita 
societat, davall la modalitat "altres valors en depòsit" i per import de 
11.756,25 euros, per a respondre de la correcta execució del contracte 
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d'obres relatiu a la instal·lació d'illes ecològiques soterrades en el municipi de 
Mislata, objecte de l'expedient 09-0-11. 
Quart: Notifique's la present resolució a l'interessat i done'traslladable 

compte de la mateixa a Intervenció i a Tresoreria. 
Quint: Contra este acord, que posa fi a la via administrativa, podrà 

interposar-se potestativament, recurs de reposició davant del Ple de 
l'Ajuntament, en el termini d'un mes, comptador des de l'endemà de la seua 
notificació. 
La desestimació presumpta del recurs de reposició, es produirà peltranscurs d'un mes des de la seua interposició i , contra ella, podrà interposar-se, en el termini de sis mesos, comptats des de l'endemà del diaen què es produïsca l'acte presumpte, recurs contenciós-administratiu, davant del Jutjat del Contenciós Administratiu de València. 
El recurs contenciós-administratiu, també podrà interposar-se, 

directament, davant del Jutjat citat, sense necessitat de previ recurs de 
reposició i, sempre que no s'haja interposat este, en el termini de dos mesos 
comptadors des de l endemà de la notificació de l'acord. 

5. AUTORITZACIÓ DE COMPATIBILITAT AL FUNCIONARI JUAN 
JOSÉ GIMENO GIMENO PER A EXERCIR UN LLOC DE PROFESSOR 
ASSOCIAT A LA UNIVERSITAT DE VALÈNCIA 

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de controld'Interior i Benestar Social, favorable a l'aprovació de l'autorització de compatibilitat al funcionari Juan José Gimeno Gimeno per a exercir un lloc de professor associat a la Universitat de València. 
Pren la paraula el Sr. González Murgui, portaveu del Grup Ciudadanos, i diu que, a la vista dels informes i acords adoptats en la comissió corresponent, votaran a favor. 
A continuació, pren la paraula el Sr. Gil i Marín, portaveu del Grup Compromís per Mislata, i diu que, veient que este cas s'ajusta a la normativa que procedix aplicar, votaran a favor. 
Pren la paraula el portaveu del Grup Popular, Sr. López Sr. López Bronchud, i diu que el seu grup votarà a favor. 
La portaveu del Grup Socialista, Sra. Martínez Mora, s'expressa en el mateix sentit. 
Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres, va adoptar l'acord següent: 
Vista la sol·licitud presentada pel funcionari Juan José Gimeno 

14 



                                      

                    
                     
                                                                                                                                  

                                                       
                                                   
                                                
                                                          

Gimeno, amb registre d'entrada n° 16947, de 12 d'agost, pel qual sol·licita la concessió de la compatibilitat per a l'exercici de la funció docent com a professor associat en el departament de Dret Penal de la Universitat de València. 
Vist l'informe del Cap de Servici de Règim interior de data 18 de setembre de 2014, que es transcriu a continuació. 
“En relació amb la sol·licitud de declaració de compatibilitat per a l'exercici de la docència del funcionari Juan José Gimeno Gimeno, s'informa: 
1. La Llei 53/1984, de 26 de desembre, d'incompatibilitats del personal al servici de les administracions públiques, inclou expressament en el seu àmbit d'aplicació al personal al servici de les Corporacions Locals idels Organismes d'ella dependents (art. 2.1 .c). En l'àmbit d'aplicació s'entendrà inclòs tot el personal, siga quina siga la naturalesa jurídica de la relació d'ocupació (art 2.2); és a dir respecte de l'administració Local, el personal funcionari de carrera, d'ocupació i laboral. Així mateix, l'art. 145 delReial Decret Legislatiu 781/1986, establix que el règim d'incompatibilitatsdels funcionaris de l'Administració local és l'establit amb caràcter general per a la funció pública en la Llei 53/1984, de 26 de desembre, i en les normes que es dicten per l'Estat per a la seua aplicació als funcionaris de l'Administració local. 
Respecte a la incompatibilitat genèrica, l'art 1.1 de la Llei 53/1984 establix que el personal comprés en l'àmbit d'aplicació d'esta Llei no podrà compatibilitzar les seues activitats amb l'exercici, per sf o per mitjà de substitució, d'un segon lloc de treball, càrrec o activitat en el sector públic, excepte en els supòsits previstos en ia mateixa. 
Així mateix, l'art. 1.3 de la Llei 53/1984, establix que en tot cas, l'exercici d'un lloc de treball pel personal inclòs en l'àmbit d'aplicació d'estallei serà incompatible amb l'exercici de qualsevol càrrec, professional o activitat que puga impedir o menyscabar l'estricte compliment dels seus deures o comprometre la seua imparcialitat o independència. 
No obstant això, l'art. 4.1 de la Llei 53/1984 establix que podrà autoritzar-se la compatibilitat, complides les restants exigències d'esta Llei,per a l'exercici d'un lloc de treball en l'esfera docent com a Professor universitari associat en règim de dedicació no superior a la de temps parcial iamb duració determinada. 
2. L'art. 7.1 de la Llei 53/1984 establix que serà requisit necessari per a autoritzar la compatibilitat d'activitats públiques el que la quantitat totalpercebuda per ambdós llocs o activitats no supere la remuneració prevista en els Pressupostos Generals de l'Estat per al càrrec de Director general, ni supere la corresponent al principal, estimada en règim de dedicació ordinària, incrementada en: 
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-Un 30 per 100, per als funcionaris del grup A o personal de nivell equivalent. 
Respecte d'això, el funcionari Juan José Gimeno Gimeno, té assignat un nivell retributiu A2 24 D3, la qual cosa comporta unes retribucions anualsde 37.655,80 € (exclosa l'antiguitat), que sumades a la retribucions que percebrà com a professor associat, establides en l'annex II de la convocatòria del concurs públic per a cobrir places de personal docent contractat amb caràcter temporal, aprovades per Resolució de 31 de juliolde 2015 del Rectorat de la Universitat de València, que ascendixen a 3.675,98 €, no superen la remuneració prevista per al càrrec de Director general en la Llei 36/2014, de 26 de desembre, de Pressupostos Generalsde l Estat per a 2015, que ascendix a 54.637,69 €. 
Així mateix, l'estimació de les retribucions com a professor associat en règim de dedicació ordinària, no supera les seues retribucions com a funcionari de carrera en l'Ajuntament de Mislata. 
3. D'acord amb l'art. 7.2 els servicis prestats en el segon lloc o activitat no es computaran als efectes de triennis ni de drets passius, podentsuspendre's la cotització a este últim efecte. Les pagues extraordinàries, així com les prestacions de caràcter familiar, sóio podran percebre's per un dels

llocs, qualsevol que siga la seua naturalesa. 
4. D'altra banda, l'article 16.1 de la Llei 53/84 establix que no podrà autoritzar-se o reconéixer-se cap compatibilitat al personal funcionari, al personal eventual i al personal laboral quan les retribucions complementàries incloguen el factor d'incompatibilitat. No obstant l'art. 16.3 exceptua d'esta prohibició les autoritzacions de compatibilitat per a exercir com a professor universitari associat en els termes de l'article 4.1. 
5. A la vista de tot allò que s'ha exposat, s'emet un informe favorablel'autorització de compatibilitat a Juan José Gimeno Gimeno, per a l'exercicid'un lloc de professor associat en la Universitat de València, en règim de dedicació no superior a la de temps parcial i amb duració determinada, durant un període de quatre anys, atés que complix tots els requisits exigits en la Llei 53/84 perquè li siga autoritzada la compatibilitat. 
6. D'acord amb l'art. 18 de la Llei 53/84 totes les resolucions de compatibilitat per a exercir un segon lloc o activitat en el sector públic o l'exercici d'activitats privades s'inscriuran en els Registres de Personal corresponents. Este requisit serà indispensable, en el primer cas, perquè puguen acreditar-se havers als afectats pel dit lloc o activitat. 
L'òrgan competent per a resoldre és el Ple de l'Ajuntament, d'acord amb l'art. 50.9 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s'aprova el Reglament de Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals”. 
Per tot això s'acorda: 
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Autoritzar el funcionari Juan José Gimeno Gimeno, la compatibilitat per a exercir un lloc de professor associat en l'Universitat de València, en règim de dedicació no superior a la de temps parcial i amb duraciódeterminada, amb la condició del compliment d'horari en els termes assenyalats en la sol·licitud. S'autoritza la compatibilitat durant un període de 4 anys. 
6. MOCIÓ DEL GRUP PSOE PER A GARANTIR LA GRATUÏTAT 

DELS LLIBRES DE TEXT EN L'EDUCACIÓ OBLIGATÒRIA 
Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de controld'Interior i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció del Grup PSOE per a garantir la gratuïtat dels llibres de text en l'educació obligatòria. 
Pren la paraula la Sra. Julián Ruiz, del Grup Socialista, i en primer lloc agraïx la possibilitat que li han brindat l'equip i la portaveu del grup per a poder exposar esta moció, que està directament relacionada amb l'àrea que li ha sigut delegada. 
Prosseguix dient que l'art. 27 de la CE establix el dret a l'educació universal per a tots els Ciudadanos i ciutadanes i assigna als poders públics l'obligatorietat de fer efectiu este dret. 
Actualment, consideren que este dret no pot entendre's des d'un altre punt de vista més que des dels termes d'igualtat i d'equitat, ja que asseguren la qualitat educativa per a tots els xiquets i xiquetes, siguen quines siguen les condicions econòmiques, socials i culturals de les seues famílies i de l'entorn en què es desenrotllen. 
Continua dient que fa més de dos dècades que es va iniciar el procés de normalització i regularització d'estos drets, i des de la promulgació de laLODE han sigut diverses les lleis que s'han sumat a esta màxima. Un exemple d'això seria l'aprovació de la LOGSE i, amb ella, l'establiment de l'obligatorietat de l'educació fins als 16 anys, entre altres lleis que han anatsecundant el dret a l'equitat en l'educació, com la Llei Orgànica d'Educacióde 2006. 
Per tot això, diu, a pesar que són coneixedors de la situació difícil que s'està vivint a nivell econòmic, es van comprometre al maig d'enguany a un banc municipal de llibres per a primària i secundària amb l'únic objectiud'ajudar a aquelles famílies que més ho necessiten, a l'entendre que la gratuïtat de l'educació ha de ser efectiva. 
A continuació, pren la paraula el portaveu del Grup Ciudadanos, Sr. González Murgui i diu que per a Ciudadanos de Mislata també és vitall'educació com a inversió social, instrument i vehicle que garantix el futur d'una societat més justa i sense desequilibris. 
Saluden per això la nova iniciativa del govern dels valencians i assegura que el seu grup en les Corts Valencianes farà el propi, ja que 
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reconeixen que es tracta d'un avanç social i desitgen que no s'escatime en educació i atenció social, i sí en fundacions, empreses i altres ens que han sigut el pessebre dels estómacs agraïts dels dirigents del Partit Popular: de Zaplana, Camps i Fabra, i dels amiguetes d'estos, que durant decennis han dilapidat els comptes públics emparats en el corró de la seua majoriaabsoluta, i que ara obliguen que el nou govern autonòmic haja d'anar passantla lupa. 
Afirma que este fet demostra una vegada més que les majories absolutes no són bones conselleres i que més tard o més prompte es cau en greus errors d'embalum, tàctics o d'un altre tipus, que després han de contemplar solucions complexes, si no acaben en els tribunals de justícia com quasi tots els expresidents del PP a la Comunitat Valenciana. 
Finalment, anuncia que Ciudadanos de Mislata, per responsabilitat,sensatesa i coherència política, votarà en positiu, i s'adherix a la propostad'acords. 
A continuació, pren la paraula el portaveu del Grup Compromís per Mislata i diu que es tracta d'un programa que partix de la Conselleriad'Educació, que parla de la gratuïtat dels llibres de text i està dirigit a la creació d'un banc de llibres i altres materials de l'alumnat en educació especial, primària, secundària i formació professional bàsica de centres públics, així com de privats concertats de tota la Comunitat Valenciana. 
Explica que en este primer any la quantia individual serà com a màximde dos-cents euros, que es rebrà en dos fases, la primera quan s'aporte eljustificant de la compra de llibres o material, i els cent euros restants quan tornen els llibres de text en bon estat. 
Prosseguix dient que la idea important és començar a crear un banc de llibres per al curs 2016-2017, perquè pretén també ensenyar a compartiramb la resta de companys i companyes l'atenció del material, per això, si les famílies tornen els llibres en bon estat podran rebre la segona fase de les ajudes i entraran en el banc de llibres. Afig que esta és una proposta que Compromís també portava en el seu programa i avança cap a l'objectiu d'una educació gratuïta. 
A continuació, pren la paraula el portaveu del Grup Popular, Sr. López Sr. López Bronchud, i agraïx el to que ha utilitzada la regidora del grup socialista. 
Prosseguix dient que s'està executant de manera perfecta tot el que s'està veient en la Generalitat Valenciana, és a dir, que el grup de Ciudadanos li fa el joc al PSOE pel que puga passar després del 20 de desembre, Afig que el Partit Socialista presenta una moció sobre educació la proposta de la qual és de Vicent Marzá, de Compromís. 
Afirma que el Partit Popular, des de la seua talaia separada veu com fan jocs per a uns o per a altres i felicita tant Ciudadanos com al PSOE, 
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perquè, repetix, si no s'enganya, la proposta és de Vicent Marzá, que és conseller d'Educació per Compromís. En tot cas, diu, açò és part del joc democràtic i formar part del públic ho fa més divertit. 
Diu al Sr. González Murgui que suposa que haurà fet este al·legat per a arrancar el poc vot que puga al Partit Popular i donar-li-lo a Ciudadanos, a fi que li recolze en la seua campanya per a ser senador en este país, i lirecomana que dedique més temps a llegir els informes que vénen a este Ple i a llegir els periòdics, perquè en data de hui no hi ha ni un sol expresident delPP de la Comunitat Valenciana que estiga a la presó i, afig, aquelles persones amb què ha compartit un carnet polític que estiguen a la presó per alguna cosa serà, han passat un procés judicial i cal ser molt respectuós sempre amb la justícia, perquè, afirma, ell sempre estarà abans amb lajustícia que amb els que compartixen el seu carnet polític. Finalment, li diu que si ha de defendre els interessos dels valencians en el Senat espera que estiga millor informat que fins ara. 
Prosseguix dient que batallaran per defendre esta proposta perquè era l'únic partit que ho portava en les eleccions municipals, i alguns de què huigoverneu deien que era impossible tindre els llibres gratis en este poble, però el PP ho portava en el programa electoral, tal com podran comprovar en laweb del partit, i veuran que una de les coses que es criticaven des de l'esquerra era la gratuïtat dels llibres en l'educació primària i secundària, i si ix esta proposta des del Consell, caldrà felicitar-se perquè cal ajudar la gentque ho necessita en este moment. Afig que, per això, recolzaran la iniciativa des de l'Ajuntament, com entenen que cal fer-ho des de qualsevol institució per a recolzar el benestar de les famílies valencianes, però els haguera agradat un poc més de negociació abans de conéixer-ho a través de la premsa, i probablement haguera estat molt bé que en les Corts Valencianes estes coses es debateren abans de publicar-les en els periòdics. 
Continua dient que, en tot cas, i més enllà de la informació i de la faltade diàleg amb el Consell, han sigut ja moltes les famílies que s'estan dirigint als ajuntaments per a rebre les ajudes, i eixa efectivitat requerirà també que els ajuntaments i diputacions donen eixe suport econòmic en uns momentsen què es travessa una situació complicada, perquè es tracta d'una necessitat bàsica la d'apostar per l'educació gratuïta i per la subvencions alsllibres de text. 
Afirma que s'estan coneixent, també cal dir-ho, noves condicions sobre el Pla, però en tot cas, a pesar d'entendre que hi ha una certa improvisació en la forma, consideren que el fons de la qüestió és bo i estaran al costat de la proposta que fa el PSOE perquè siga des de l'Ajuntament de Mislata des d'on les famílies puguen trobar estes ajudes. 
En el seu segon torn d'intervenció, la Sra. Julián Ruiz dóna lectura a la proposta d'acords proposats per la moció. 
A continuació diu que, com ha dit en la seua primera intervenció, són diverses les lleis, i són més de dos dècades, les que fan que el principi 
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d'equitat estiga en marxa en les nostres lleis educatives. 
En quan a allò que s'ha manifestat pel Sr. López Sr. López Bronchud, afirma que ja eren coneixedors de les dificultats econòmiques que s'estan vivint en estos moments i, a pesar d'això, al maig es van comprometre a elaborar un banc de llibres municipal per a primària i secundària, ja que creuen que la gratuïtat de l'educació ha de ser efectiva i, perquè això siga així, ha d'incloure's en la mateixa tant els llibres de text com altres recursos i materials que siguen necessaris per al desenrotllament del currículum, perquè esta és l'única manera d'arribar a un futur més igualitari. 
En relació amb este programa explica que es garantix la gratuïtat delsllibres de textos a tots els alumnes que estiguen escolaritzats en educacióobligatòria, i es posen en el cap de polítiques que solucionen problemes realsdels Ciudadanos i ciutadanes, i assenyala que no hi ha millor destinació de diners públics que el que va dirigit a garantir una millor educació i a evitar que qualsevol xiquet o xiqueta, a causa d'una insuficiència econòmica de la seua família, haja d'abandonar el sistema educatiu. 
En referència a allò que s'ha manifestat pel Sr. López Bronchud sobre que la proposta real d'este programa era del conseller d'Educació, VicentMarzá, diu que no s'està ací per a debatre de qui ha sigut la proposta, perquè el més important és el benefici de la ciutadania. I respecte que era el grup popular el que portava en el seu programa la gratuïtat de llibres per a Mislatai el PSOE el que deia que això era inviable, diu que no sols no és inviable, sinó que la proposta que també els socialistes portaven en el seu programa és molt millor que la del PP, perquè no sols proposa la gratuïtat dels llibres, sinó que proposa l'elaboració d'un banc municipal a fi de mantindre eixos llibres al llarg del temps i que es puguen conservar eixos materials amb uns recursos mínims. D'altra banda, afig, no s'ha d'oblidar-se que, a pesar que elPP ho portarà en el seu programa, han estat castigant la ComunitatValenciana en matèria d'educació quan governaven la Generalitat, i ara han estat utilitzant el poder de les diputacions per a negar-se a adherir-se a este programa. 
Finalitza dient que, si bé és cert que s'està vivint una situació moltdifícil i que a nivell educatiu s'estan produint moltíssims canvis, El Govern Valencià està sent molt valent, i no cal oblidar que el seu president, Ximo Puig, és socialista. 
Pren la paraula el Sr. González Murgui i diu, en relació a les al·lusions del portaveu del grup popular, que no entrarà en provocacions gratuïtes, perquè és coneixedor que s'està en campanya electoral i el seu partit,desgraciadament, amb el President que tenen, cada dia perd vots. 
Sobre les seues manifestacions diu que el que ha afirmat i tornarà a llegir és el següent: “si no acaben en els tribunals de justícia, com quasi tots els expresidents del PP de la Comunitat Valenciana” i li recorda el cas Camps, amb els vestits de Gurtel i dins de poc amb la visita del Papa. Insistix en el fet que no ha dit res de presó. 
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Pren la paraula el Sr. Gil i Marín i diu que no sap si esta iniciativa va partir del conseller Vicent Marzá, però l'important realment és que es pose en marxa. Considera que estan d'enhorabona si s'està avançant en este sentit per a arribar a la gratuïtat completa de l'educació, que és l'objectiufonamental d'esta mesura. Per tant, no considera que haja de ser mèrit del conseller sinó de la pròpia ciutadania. 
Prosseguix dient que el govern del PP durant vint anys no ha sigut exemple de consens, ni de pactes, ni de diàleg, i Compromís portava estaqüestió en el seu programa i considerava que l'havien de posar en marxa com més prompte millor. Afig que amb un nou govern, que a penes portava cent dies, s'ha posat en marxa una mesura d'este tipus, demostrant que s'està fent una gran labor per part del govern de la Generalitat. 
Pren la paraula el Sr López Bronchud i diu que li agrada veure que elSr. Gil quan vol té herència política, i quan no vol no. 
Diu a González Murgui que cada u és amo dels seus silencis i esclau del que diu, i el temps dóna i lleva raons. 
A la Sra. Julián Ruiz li diu que la proposta del PP era d'un banc de llibres, no ha dit que el grup socialista estiguera en contra sinó algun d'ells, però, com diu el Sr. Gil, estem d'enhorabona si, finalment, tots defenem el mateix. 
A continuació, exposa alguns dubtes que li han generat les intervencions anteriors, perquè des de la Conselleria d'Educació s'ha anunciat que l'ajuda serà de dos-cents euros: cent euros abans que acabe l'any i cent a la devolució del material si està en perfectes condicions, per la qual cosa es tracta d'una ajuda i no sols la gratuïtat dels llibres, i pregunta sil'Ajuntament, a través d'esta moció, superarà eixos dos-cents euros si fóra necessari, és a dir, si la gratuïtat dels llibres comporta que més enllà delsdos-cents euros que conformaran Generalitat, Diputació i Ajuntament, ho van a completar amb un altre abonament especial. 
Una altra qüestió que vol destacar, diu, és que Plenari rere Plenari s'ha sostingut que els socialistes fan polítiques socials garantistes i no generalistes, mentres que amb esta ajuda al fill d'un cirurgià de l'Hospital de la Fe que siga casat amb una directora general li van a donar dos-cents euros, i a una mare fadrina se li van a donar també dos-cents euros. Pregunta si açò és política generalista, ja que no fa diferència de les necessitats socials dels Ciudadanos i es va a aprovar hui un repartimentd'ajudes econòmiques per igual per a tot el món independentment de les seues rendes. 
Pren la paraula la Sra. Julián Ruiz i diu que creu que no l'ha escoltat,perquè l'acord primer proposa adherir-se a la proposta del Consell per a garantir la gratuïtat dels llibres. Si posteriorment s'actuarà o no d'una altra manera es farà saber pels mitjans corresponents. 
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En segon lloc, diu que ha de tindre's en compte que açò no suposa una ajuda directa a les famílies, ja que el primer beneficiari és l'Ajuntament i posteriorment les famílies, i si s'ha llegit la documentació de l'Orde que s'ha publicat respecte a Xarxa llibres, entre altres informacions que ens han oferit,haurà vist que la gratuïtat dels llibres es fa efectiva a partir del curs 2016-2017, que és quan s'ha creat el banc de llibres corresponent. Afig que no es pot garantir la gratuïtat per a enguany, ja que és una ajuda que precisa la generació del dit banc, i el que diu l'orde és que l'ajuda és per a comprar eixos llibres, l'Ajuntament els comprarà i els diferents centres els custodiaran. 
Afirma que han quedat clares les diferents preocupacions dels grups de l'oposició i què és prioritari per a cada u. Per al grup socialista, assenyala, la prioritat és l'educació de qualitat i equitativa per a tots els alumnes i les alumnes. 
Prosseguix dient que en el diari Levante de hui apareixia una notíciaen què s'afirma que més de la mitat de l'alumnat de FP bàsica deixa les classes abans de finalitzar el curs. Que dels 5.135 jóvens d'entre quinze i setze anys derivats el passat curs a l'itinerari educatiu implantat per laLOMCE per als alumnes que fracassen en AIXÒ, van abandonar les aules més de 2.570, és una aberració; a més, dels pocs alumnes que acaben el curs escolar només aproven el 10% d'ells. Per això, diu, la qual cosa cal fer és enaltir el dret a l'equitat en l'educació. 
Afirma que este Ajuntament defén fermament que invertir en educaciói en igualtat és el que potència el capital humà del municipi, i això significa que s'invertix directament en els Ciudadanos i ciutadanes i en el seu futur. Per això, i perquè sempre han defés i defendran mesures que repercutisquen directament en el benestar dels Ciudadanos, continuen treballant en col· laboració amb altres administracions públiques, continuen prioritzant gastos i millorant la gestió dia a dia, i per tot això agrairà als grups polítics que voten a favor d'esta moció. 
Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres, va acordar aprovar la moció següent: 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
El nou Govern de la Generalitat ha presentat un Pla per a la gratuïtatdels llibres de text en l'educació obligatòria que posa a la ComunitatValenciana de nou en el centre de les polítiques que busquen solucionar elsproblemes reals de la ciutadania. 
Per als socialistes valencians l'educació és vital per a poder construiruna nova Comunitat que siga capaç de crear riquesa i distribuir-la justament. 
L'Educació és l'instrument que garantix que puga contemplar-se amb esperança i positivitat. el futur d'una societat. 
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Per això, per als socialistes l'educació no és un gasto. És una inversiódirectament en les persones, en capital humà, en igualtat. Totes les famílies podran rebre fins a 200 euros per cada un dels seus fills i filles escolaritzats en l'educació obligatòria (Primària, ESO i FP Bàsica ). 
Encara sent conscients de la greu situació econòmica que travessa laGeneralitat Valenciana, considerem que no hi ha impediments per a adoptar mesures que repercutisquen directament en el benestar de les persones. Per a aconseguir eixe objectiu cal prioritzar gastos, millorar la gestió itreballar conjuntament totes les administracions públiques. 
Amb la valenta decisió del Consell de la Generalitat s'està garantint la gratuïtat dels llibres de text a totes i tots els alumnes que cursen l'educacióobligatòria a partir del curs escolar que s'inicia ara (2015- 2016). 
Els socialistes ens vam comprometre amb els valencians i valencianes a la gratuïtat dels llibres de text, compromís que s'arreplegava en el nostre programa electoral. Hui eixe compromís, gràcies a esteambiciós Pla, és ja una promesa complida. 
Un Pla que té en la seua mateixa concepció un canvi important en la cultura de cooperació i col·laboració entre totes les administracions públiques: La Generalitat, les Diputacions i els Ajuntaments treballant juntsper a donar respostes a les necessitats de la ciutadania. 
No hi ha millor destinació per als diners públics que gestiona qualsevol administració pública que el que va dirigit a garantir una millor educació i evitar que cap valencià o valenciana haja de deixar d'estudiar per motius econòmics. 
Per tot això, s'acorda: 
Primer: L'Ajuntament de Mislata manifesta la seua voluntat d'adherir-se al Pla del Consell per a garantir la gratuïtat dels llibres de text a totl'alumnat que cursa l'educació obligatòria en el nostre municipi. 
Segon: Adoptar els acords necessaris per a garantir la dotació pressupostària que corresponga a l'Ajuntament. 
Tercer: Donar coneixement d'esta resolució als Mitjans de comunicació provincials, comarcals i locals. 

7. MOCIÓ DEL GRUP POPULAR SOBRE REPROVACIÓ AL DIPUTAT 
VICENT MARZÁ, DE LA COALICIÓ COMPROMÍS, PER LES SEUES 
DECLARACIONS EN L'EMISSORA RÀDIO TERRA 

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i d'interior iBenestar Social, favorable a l'aprovació de la moció del grup popular sobre reprovació al diputat Vicent Marzá, de la Coalició Compromís, per les seues declaracions en l'emissora Ràdio Terra. 
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Pren la paraula el portaveu del grup popular i diu que la moció que presenta el PP consistix a reprovar el diputat Vicent Marzá, actual conseller d'educació, per les seues declaracions en ràdio Terra que consistixen en elsegüent: 
“Tenim la vista posada en maig per a assaltar democràticament les institucions valencianes i recuperar la sobirania per al País. Ara mateix, evidentment, és impossible donar este pas, però poquet a poquet, lentament a lentament, els que ens creiem el país construirem un pont amb les mateixes pedres a cada costat del riu Sénia, com a companys de nació i com a unitat cultural. 
Recorde haver dit una frase en la Conferència del SANT Pere de Ribes que moltes vegades diem que sense València no hi ha independència i afegiria que sense desobediència no hi ha independència. Ací des del PaísValencià podríem dir que tenim dos formes de poder-ho viure, poder-ho veure, les persones que estem convençudes que els Paisos Catalans són una realitat, no sols culturalment, sinó també políticament, i deurien de ser en el futur encara més.” 
Afirma el portaveu del grup popular que les presents afirmacions són antònimes a l'Estatut d'Autonomia aprovat pels valencians, i suposen un clar menyspreu al sentir de la majoria del poble valencià, així com són contràries a la Constitució, ja que advoquen per l'incompliment de les lleis i posen de manifest quins són els seus objectius polítics. 
A continuació, llig la presa d'acords proposats per la moció. 
Pren la paraula el Sr. González Murgui i diu que entén que les manifestacions del ciutadà Vicent Marzá, perquè al setembre de 2014 no era càrrec públic, van ser al seu dia unes desafortunades opinions, fruit,entenem, possiblement del “caloret”, o tal vegada d'una incontinència verbal. 
Prosseguix assenyalant que són punibles políticament, però són extemporànies, de l'11 de setembre 2014, per tant el grup que representa no el criminalitzarà i li donarà un marge de crèdit abans de la seua reprovació i votarà abstenció. Afig que ha de quedar clar que seran inflexibles en raó delcàrrec que ocupa en el govern valencià amb les seues manifestacions en públic, sobretot si són feridores cap a la sensibilitat dels valencians, inconstitucionals o al marge de l'ordenament jurídic i de la convivència de tots els espanyols i, en especial, dels valencians. 
Pren la paraula el Sr. Gil i Marín i diu que mentres els membres del PP es dediquen a buscar en la mala herba per a veure si troben un poc de porqueria, mentres tenen els seus detectius rastrejant les xarxes socials a labusca d'alguna declaració, un comentari, un tuit que poguera considerar-se ofensiu, l'única preocupació del conseller i de tot l'equip de la Conselleriad'Educació, Investigació, Cultura i Esports és la gestió de les seues competències i el compliment dels acords del Botànic, que són el compromís 

24 



        
                                                
                                                                 

                                              
                                 
                                                                                                                                                                                          

                                                     

                                                 

amb el poble valencià que ha adquirit el Consell. 
Afirma que el debat que interessa a la ciutadania valenciana és com fer per a redirigir la situació de l'educació, les universitats, la cultura i l'esportdesprés de vint anys de mala gestió i de polítiques que han destrossat eixos sectors estratègics per al futur de la nostra Comunitat. 
Continua dient que la gestió nefasta del govern del PP ha deixat laConselleria en una situació molt difícil, amb infinitat de problemes que enfrontar i amb la major part del pressupost de 2015 ja utilitzat. Afig que mentres alguns intenten crear polèmiques estèrils, altres intenten millorar eldia a dia de l'educació i la cultura, i dibuixar un futur millor per a la nostra terra. 
Per tant, diu, en compte de parlar de banderes i altres banalitats, s'hauria de parlar de com posar l'educació, la cultura, la investigació i l'esport al servici de les persones, perquè siguen la palanca del canvi social que els valencians necessiten després de tanta destrossa del PP. 
Assenyala que les primeres accions de la Conselleria estan incidintdirectament en el foment de la igualtat d'oportunitats des de la base, l'apostadecidida per l'escola pública i la millora de la gestió cultural. 
Destaca, com a exemples dels primers dies d'acció en estes àrees, que els menjadors escolars funcionen des del primer dia de classe al setembre (sis milions d'euros més d'inversió); que hi ha més beneficiaris de les beques de transport (660.000€ més); s'han reobert 32 unitats d'escolapública tancades per raons ideològiques pels governs del PP; s'ha posat en marxa un projecte pilot d'escolarització de 2 a 3 anys en 35 escoles públiques d'infantil i primària; el projecte de Xarxa Llibres per a aprofundir la gratuïtat en l'educació en cicles obligatoris, amb un programa que fomente els valors cooperatius en el dia a dia; transparència i ordenació de les necessitatsd'infraestructures educatives; prou de mentir a ajuntaments i famílies i prou de clientel·lisme en la construcció de centres; pla de xoc perquè cap es quede fora de la universitat per raons de renda; redacció d'un codi ètic de bones pràctiques per a acabar amb els xiringuitos d'amics en institucions culturals; redacció del Pla Estratègic de la Cultura Valenciana per a consensuar amb el sector les polítiques culturals necessàries per al seu desenrotllament i accés universal a la cultura. 
Per tant, diu, Compromís preferix parlar d'educació, parlar de cultura, parlar d'investigació i parlar d'esport, no de declaracions ací o allà, per la qualcosa demana que no es perda el temps i es dedique a millorar el modeleducatiu i cultural i posar-ho al servici de les persones de la nostra Comunitat. 
Pren la paraula el Sr. López Bronchud i dóna lectura a les declaracions següents: “Els nacionalistes van a poc a poc parasitant els espais de la vida pública que consideren indispensables per a difondre les seues idees, com Mitjans de comunicació públics o competències per a l'educació. No volem 
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estar durant esta legislatura ocupant-nos del Sr. Marzá, volem combatre la corrupció, dinamitzar l'economia i generar ocupació, per això li demanem alSr. Puig que relleve en el càrrec a Vicent Marzá”. Afig que açò ho ha ditCarolina Punset, de Ciudadanos i que este és el problema quan no es té el mateix discurs en tots els llocs. 
Prosseguix dient al portaveu de Ciudadanos que entén que en el seu argumentar-ho li han dit que estem a un mes i poc de les generals i que cal aconseguir arrapar tots els vots que es puga del PP pel centre dreta per a portar-se'ls a Ciudadanos però, com li he dit abans, encara que seguisca amb el mateix, hauria de dedicar un poc de temps a llegir i sabrà el que diu laque, ara com ara, és la seua número u en Ciudadanos. 
Al portaveu de Compromís li diu que no té detectius i que creu sincerament que el problema és que el mateix que s'ha ratllat al grup popular de no haver comprés que havien perdut el govern hi ha alguns que no entenen que ja no estan darrere d'una pancarta, i açò és bàsic, és a dir, laresponsabilitat de deixar de governar és tan important com la responsabilitatd'assumir que es governa i si algunes de les mesures que ha portat avant eltripartit o bipartit amb el comandament a distància de Podem probablement siguen positives i ell siga el primer que les defén públicament, alguns es dediquen a ficar la “Geperudeta” en un armari, els que es dediquen a negar el Te Deum als valencians després de huit-cents anys d'història, o els que deixen de rendir honors a la senyera a què el Sr. Gil i Marín s'ha referit com una banalitat. Afig que considera que el problema és conceptual, i el que per al Sr. Gil és banal, és important per a altres persones, entre elles ell mateix. Entén que ha calgut repartir-se totes les enhorabones de la Generalitat i fer el repartiment dels pastissos perquè al final PSOE i Compromís estigueren d'acord, i Podem, que governa des de la distància poguera fer-ho d'una manera còmoda sense que ningú s'enfadara. Temps al temps, vol saber què passara en esta Comunitat Valenciana després del 20 de desembre. 
Prosseguix dient que en este moment Mónica Oltra està intentant pactar amb Podem, que es convertiria en la primera força d'esquerres que arrabassaria al PSOE ser els capitans de l'esquerra, i per un altre costattenim al Sr. Ximo Puig que, segons diuen, està reunint-se amb Ciudadanos per a veure si poden desembarassar-se de Mónica Oltra, que és un problema a partir del 20 de desembre. Afig que això també s'està coneixent en el dia a dia de la gestió de la Comunitat Valenciana i que, com ha dit, ell és eldesheretat, sense terra promesa, i és del partit que sap que estarà arraconatfins a les pròximes eleccions, la qual cosa li dóna la possibilitat de poder fiscalitzar i de dir públicament el que opina el PP. 
Prosseguix dient que en el PP hi ha hagut moltíssims errors, haurà hagut delictes que estan denunciats i tractant-se on correspon, en els jutjats, però no es pot creure que en vint anys no hi haja hagut ni un sol encert,perquè dóna la sensació que a alguns no els n'hi ha prou amb guanyar les eleccions, sinó que necessiten que facen les maletes i es vagen a donar voltes pel món, però el joc democràtic suposa que a vegades es guanya i avegades es perd, i en este país tots saben que les eleccions es perden i el 
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PP les ha perdudes, per la qual cosa tenen una oportunitat a nivell autonòmic, i és la de governar el que han estat esperant vint anys, però sincerament creu que els valencians esperen un poc més que que els lleven l'himne o que tapen la creu en el cementeri. 
Respecte de Ciudadanos, diu que és important saber què diuen elslíders del partit, perquè va ser Ciudadanos qui va recolzar el PP juntamentamb alguns sindicats en què es reprovara el conseller Vicent Marzá. 
Continua dient que s'ha parlat dels molts projectes que s'han posat en marxa i de la mala gestió del PP, i diu que molts d'ells, inclòs la Xarxa Llibres, s'està posant en marxa perquè la Diputació va deixar 72 milions de superàvit en els comptes. 
La Sra. Martínez Mora diu que es reserva la seua intervenció per al segon torn. 
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. González Murgui diu que no caurà en les desqualificacions gratuïtes, ja que pensa que només es desqualifica qui les fa. 
Afirma que li preocupa la passivitat del patètic president de Govern, Sr. Rajoy, que només sap mirar per a un altre costat, i així li va a Espanya. Afigque pot citar casos com el de Catalunya. 
El Sr. Gil i Marín diu que no té cap notícia que l'himne s'ha retiratd'alguna part però, en tot cas, no és d'açò del que s'ha vingut a parlar ací. 
Considera que l'important és el que s'està fent ara, i la realitat, diu, és que en cent dies del nou govern s'han fet més avanços en temes socials, educatius i culturals que en els vint anys de l'anterior govern del PP, i esta és la realitat, com li va dir en la comissió als seus companys de grup. 
Per això pregunta per què si el grup popular vol sotmetre a reprovació els càrrecs polítics no comencen per la Moncloa, per qui intercanviava missatges amb un presidiari, i seguixen amb tots aquells que estan vinculatsa casos de corrupció com la Gurtel, la Púnica, etc. 
Proposa que en el grup popular comencen a construir i a sumar, com han fet abans en l'anterior moció, però que no desconstruïsquen, perquè jaho han fet durant vint anys. 
Finalitza dient que la gent de la Comunitat Valenciana ha votat canvi, i eixe canvi ja ha arribat i ha arribat per a bé, perquè s'estan fent moltes coses en molts sentits. Creu que ha arribat l'hora que la ciutadania comprove que hiha altres formes de fer política i sol·licita que retiren la moció. 
En el seu segon torn de paraula, el Sr. López Bronchud agraïx els comentaris del Sr. Gil i Marín i afig que totes eixes qüestions de què es parla, com a processos de corrupció, estan sent jutjades, i és quelcom que haurien 
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de defendre tots els grups polítics, que el sistema judicial estiga funcionant com correspon i que siga la justícia qui trobe el responsable i faça complir les penes, perquè sempre ha pensat que el que l'haja fet ha de pagar-la. 
No obstant això, continua, en eixos cent dies també cal parlar de la promesa en copagament, que abaixarien les taxes universitàries, etc., és a dir, en cent dies també hi ha incompliments, i no convertiran un debat d'una qüestió particular, que són les declaracions del Sr. Marzá, en quelcom que no correspon. 
Assenyala que hi ha quelcom de neteja d'imatge personal i d'honra de qui els parla, i per això diu al Sr. González Murgui que mai ha desqualificat personalment a ningú ni en este Plenari ni fora d'este Plenari, perquè es prea de l'educació que li van donar els seus pares en un col·legi públic de Mislata. 
Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i diu que no ha intervingut en el primer torn perquè volia deixar que s'interpel·laren i, al mateix temps, que s'escoltaren. 
Afirma que el seu grup, a l'enfrontar el debat sobre el que es feia o no, havia de valorar de forma positiva les circumstàncies que justificaven a un grup, en este cas, el PP, la presentació d'una moció d'este calat, que és una moció tipus que han presentat en diversos ajuntaments. 
Prosseguix dient que és lamentable la sol·licitud de reprovació d'un conseller jove, que acaba d'entrar, amb ganes de treballar i amb ganes de canviar les coses, que en el moment de presentar formalment la proposta, a penes portava en el càrrec 75 dies, si incloem el mes d'agost, en què la majoria de les administracions és pràcticament inhàbil. 
Continua dient que li causa estupefacció que el grup popular se sentalegitimat per a presentar una moció com esta i intentar reprovar a un conseller, en este cas, al Sr. Marzá. Més quan este partit ha passat una llarga legislatura en què alguns conselleres, diputats, alcaldes, presidents de Diputació, etc. han passat directament de l'escó a la presó. 
Afirma que al PSOE li pareix totalment desproporcionat reprovar a un diputat com el Sr. Marzá per unes declaracions i juís de valor que va realitzar en 2014, quan ni tan sols exercia cap càrrec. 
Assenyala que l'absoluta desproporcionalitat de la mesura no era prou per al PP i la incrementa encara més en el segon punt d'acords, que proposa sol·licitar al president de la Generalitat la destitució del conseller i de les seues responsabilitats en educació, investigació, cultura i esports. 
Prosseguix dient que el grup socialista creu que és una moció repletade juís de valor i ridícula, però més enllà de la forma que han tingut per a presentar esta moció, incorren en una injustícia de fons, al valorar un fet del passat com justificatiu de la destitució del Sr. Marzá, quan han canviat no sols les circumstàncies sinó els càrrecs i responsabilitats que exercia en 2014 
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i en l'actualitat. És, diu, una moció extemporània i inoportuna, perquè no poden entendre com es presenta el 17 de setembre formalment, i no el 29 de juny quan el Sr. Marzá va prendre possessió, o quan va ser incorporat en lallista de Compromís. 
Prosseguix dient que tampoc en este cas estarien d'acord amb la moció, i açò no vol dir que estiguen d'acord amb les declaracions que el Sr. Marzá va fer en el seu moment, ni compartisquen les seues idees niterminologia, però, per descomptat, no estan a favor d'esta moció, perquè és irresponsable valorar la gestió d'un responsable públic per les declaracions realitzades en una data tan significativa com l'11 de setembre, per a intentar desprestigiar una àrea tan summament important com és l'educació, en funció de la interpretació d'uns comentaris que el Sr. Marzá va fer en una entrevista radiofònica en el passat exercici 2014. 
Continua dient al Sr. López Bronchud que s'assossegue, perquè les eleccions ja vindran, i que han patit 20 anys replets de desigualtats, com s'ha tractat diverses vegades en este Ple, en relació a la formació, als col·legis;ella en concret, diu, va estudiar en barracons fa vint anys i encara seguixen els barracons, les universitats, el mèrit acadèmic… i així es podria estar enumerant el que s'ha fet en estos vint anys en matèria educativa. 
Finalitza demanant que deixen al Sr. Puig, president de la Generalitat,demostrar que és possible una altra forma de fer política i que és possibleuna educació valenciana universal, accessible i igualitària per a tots i per a totes, i no emeten eixa quantitat de juís de valor sobre quelcom tan importantintentant la destitució d'un conseller per estes declaracions 
Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per quinze vots en contra (Grup PSOE i Grup Compromís per Mislata), cinc a favor (Grup Popular) iuna abstenció (Grup Ciudadanos) va acordar rebutjar la moció següent: 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
Durant este estiu ha transcendit davant de l'opinió pública valenciana una entrevista radiofònica de l'emissora catalana Ràdio Terra realitzada el passat 1 1 de setembre pel Sr. Vicent Marza, diputat de Compromís imembre de l'actual govern de la General itat Valenciana . 
En la dita entrevista, en què va intervindre com a portaveu del seu partit per Castelló, es mostra obertament a favor de les tesis delsindependentistes catalans, advoca per l'incompliment de la Constitució, així com arriba a afirmar que entre els seus objectius polítics està que “Ja com a unitat valenciana poguera formar part del que ells denominen " Països Catalans". 
Estes declaracions, realitzades fa a penes un any, sent greus, adquirixen rellevància, motiu de reprovació i condemna al ser este diputat no sols membre del Consell és, a més, el responsable de la cartera d'Educació, Investigació, Cultura i esports. 
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Afirmacions com les següents que transcrivim de l'entrevista de RàdioTerra: 
«Tenim la vista posada en maig per a assaltar democràticament les institucions valencianes i recuperar la sobirania per al país ». 
"Ara mateix, evidentment, és impossible donar este pas, però poquet a poquet, lentament a lentament els que ens creiem el país construirem un pont amb les mateixes pedres () a cada costat del riu sénia» 
"...como companys de nació i comunitat cultural" 
«Recorde haver dit una frase en una conferència en Sant Pere de Ribes, que moltes vegades diem que sense València no hi ha independènciai afegiria que sense desobediència no hi ha independència». 
"Ací, des del País València, podríem dir que tenim dos formes de poder-ho viure, poder-ho veure (...): les persones que estem convençudes de que els països catalans són una realitat () no sols culturalment, sinó també políticament i haurien de ser en el futur encara més" 
Les presents són afirmacions antònimes al nostre Estatutd'Autonomia, són un clar menyspreu al sentir de la majoria dels valencians i valencianes, són contràries a la Constitució, advoquen per l'incompliment de les lleis i posen de manifest quins són els seus objectius polítics. 
Estos posicionaments i objectius, ataquen directament la nostra identitat i la legalitat. Han generat entre els nostres veïns i veïnes el rebuigde que una persona que defenga estos postulats siga el responsable de l'educació i la cultura en la nostra terra. 
Una identitat, legalitat i cultura que el Sr. Marzá ha demostratpúblicament que rebutja obertament i vol eliminar. No és, per tant, una persona ni capacitada ni mereixedora de representar institucionalment a tots els valencians i valencianes. 
Per tot el que s'ha exposat anteriorment, sol·licita l'adopció delssegüents 

ACORDS 
Primer. Reprovar el diputat Vicent Marzà de la Coalició Compromís per les seues declaracions de l'11 de setembre de 2014 en l'emissora Ràdio Terra. 
Segon. Sol·licitar al president de la Generalitat Valenciana que destituïsca a Vicent Marzà del seu càrrec com a conseller d'Educació, Investigació, Cultura i Esports. 
Tercer. Traslladar del present acord al President de la Generalitat Valenciana 
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així com també al President i a tots els grups parlamentaris dels CortsValencianes. 
8. MOCIÓ DEL GRUP COMPROMÍS PER MISLATA PER A 

DECLARAR MISLATA MUNICIPI ACOLLIDOR DE REFUGIATS 
Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de controld'Interior i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció del grup Compromís per Mislata per a declarar Mislata municipi acollidor de refugiats. 
El Sr. alcalde anuncia que el debat d'este punt i el següent serà conjunt encara que la votació es realitzarà per separat. 
Pren la paraula el Sr. Gil i Marín, portaveu del Grup Compromís per Mislata, i lamenta que no s'hagen pogut posar d'acord per a fer una declaració conjunta, perquè el drama humanitari que s'està vivint és prou important perquè, almenys en açò, hagueren tingut la capacitat de dialogar i arribar a un acord. 
A continuació, dóna lectura dels acords que proposa la moció. 
A continuació, intervé la portaveu del Grup PSOE i dóna lectura de l'exposició de motius de la moció presentada pel seu grup. 
Pren la paraula el portaveu del Grup Popular, Sr. López Bronchud i diuque amb la presentació de l'esmena el seu grup pretén simplement intentar millorar el contingut de la moció presentada per Compromís. A continuació, dóna lectura de les propostes que arreplega l'esmena presentada pel PP. 
Prosseguix dient que compartixen l'esperit de la moció, però consideren que pot millorar-se incloent en la mateixa dos sol·licituds que consideren bàsiques: d'una banda, que es faça una verdadera política europea en esta qüestió i se li doten fons per a poder portar-la avant i, d'altra banda, que comence ja des d'Europa una lluita contra les màfies que s'estan lucrant de les tragèdies humanes. 
Finalitza dient que el tema dels refugiats no és només un titular de premsa, i cal pensar que esta qüestió serà el principal problema de la UnióEuropea en les pròximes dècades i que cal començar a donar-li solució. 
Pren la paraula el portaveu del Grup Ciudadanos, Sr. González Murgui, i diu que es troba un poc descol·locat perquè este matí en Junta de Portaveus es va parlar d'una declaració institucional i, per això, el seu argumentar-ho ho ha deixat en el despatx, per la qual cosa haurà d'improvisar. 
Afirma que es tracta d'un tema de gran actualitat i molt sensible i que, com ha dit el portaveu del grup popular, ho hauran d'abordar no sols ells sinó també les generacions futures, perquè es tracta d'un número molt considerable d'exiliats que vénen a Europa.

31 



                                                                

                                                                                                  
                                                                        
                                                    
                          

                                                           
                                                  

                                       

Assenyala que este tema es pot abordar des d'uns quants fronts, el primer és el que considera d'hipocresia humana, ja que la mobilització es produïx perquè este estiu totes les televisions del món van mostrar el drama d'un xiquet ofegat i, fins llavors, s'havia mirat per a un altre costat, encara sabent tots els governs i tota la societat que este fenomen ja s'estava produint. 
D'altra banda, diu, s'està assistint a un tema que li dol molt i que és elde la insolidaritat entre els estats avançats del segle XXI de la ComunitatEuropea, perquè s'ha vist el desconcert, la cerimònia del caos entre els països De l'Est d'Europa i la resta, tancant inclús les seues fronteres, perquè no estan d'acord amb les quotes que teòricament els van a correspondre, quan cal tindre en compte que en realitat es tracta d'un tema de dretshumans i d'un ordenament jurídic que faça front a este tema que, com sempre, agafa un poc a entropessades. 
Prosseguix dient que ara el Consell d'Europa s'enfronta país a paísdeixant clar que hi ha un desconcert increïble i una falta de línia d'actuació continua. D'altra banda, diu, caldria desarticular el tema de les màfies que trafiquen amb sers humans, mentres els governs miren per a un altre costat,quan la tecnologia de hui permet veure per satèl·lit fins als trets de les cares, i es podria fer front a les màfies. 
Assenyala que una altra cosa que hauria de contemplar-se és el tema de les ajudes, no sols econòmiques, sinó de mitjans, perquè perquè es deixe treballar als que realment coneixen i poden afrontar el tema, que són les ONGs. Caldria dotar-les de mitjans econòmics i materials, i també deixar actuar als organismes internacionals. 
Centrant-se en el tema de les dos mocions, diu que Ciudadanos votarà favorablement a l'adopció dels acords que proposen ambdós, ja que s'està parlant de sers humans. 
Pren la paraula el portaveu del grup Compromís, Sr. Gil Marín, i diu que tots els presents són conscients del drama humanitari que s'estàproduint, i des de Compromís entenen que, des de les distintes administracions, sobretot des del govern d'Espanya i també des del govern europeu, no s'estan adoptant totes les mesures necessàries per a poder mitigar este drama. 
Destaca la importància que este tipus de mocions isquen avant,perquè és quelcom que està demandant la societat, es viu en una societatque és solidària, i no s'entendria que propostes d'este tipus no avançaren, i elque demana el seu grup és que estes dos mocions isquen avant per unanimitat. 
Pren la paraula el portaveu del grup popular, Sr. López Bronchud, i diu que el seu grup lamenta profundament que no s'haja portat avant una declaració institucional, tal com es va proposar en la Junta de Portaveus, a fi 
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d'enfortir el sentit de la mateixa. Afig que, posteriorment, a última hora de lavesprada, ha intentat arribar a un acord a l'entendre que hi havia tres frases que no parlaven de la qüestió proactiva i solidària que necessiten els refugiats en estos moments, sinó d'una qüestió política, que no és que no compartisquen, perquè afecte el govern d'Espanya, sinó que considera que no s'està dient la veritat. 
Li sorprenia també, continua, que en una declaració institucional hihaguera un paràgraf que diguera que els socialistes volen contribuir amb decisió, amb iniciativa i des de la millor disposició al diàleg, perquè no solssón els socialistes sinó els de Compromís, els de Ciudadanos i els del PP, que són els grups que han proposat que hi haguera una declaracióinstitucional, que entenien que haguera eixit amb molta més força. 
En tot cas, explica, el grup popular ha presentat unes esmenes dirigides que la UE es pose ja les piles amb la qüestió dels refugiats, i dot ales institucions de criteris i oportunitats per a poder defendre un millor futur davant de la crisi migratòria que patix Àsia i África, i que per a Europa és una qüestió que li afectarà en les pròximes dècades. 
En el cas de la moció que presenta el PSOE diu que també liagradaria poder defendre-la, però tenen l'escull d'eixe paràgraf en què s'assenyala al govern d'Espanya com poc garant d'estes qüestions, i el grup popular no pot estar d'acord amb una moció que no està dient el que passa, perquè, entre altres qüestions, des del Partit Popular de la ComunitatValència s'havia sol·licitat la creació d'un fons de contingència social per a donar suport a les accions que s'hagen de desenrotllar amb els refugiats acollits a la Comunitat Valenciana, i suposava una proposta molt senzilla, que era la creació d'un fons per a cobrir les necessitats, perquè quan es produïsca el repartiment de refugiats en els distints municipis i ciutats de laComunitat, caldrà fer front a una sèrie de gastos que, també des del PP es defenen, però entenen que açò ha d'anar més enllà d'una mesura amb càrrec a les arques municipals, és a dir, els ajuntaments han de ser garantsde convertir-se en ciutats receptores d'estes persones que patixen la crisi migratòria, però ha de fer-se amb uns criteris iguals per a tots i comptant amb els recursos suficients. 
Manifesta que li preocupa quelcom relacionat amb la solidaritat,perquè pensa que la solidaritat mal entesa ven molt i ven bé, i a tots, per la seua consciència personal, els pot seduir la idea de sentir-se pròxim al poble refugiat, però una crisi migratòria com l'actual comporta moltes més qüestions que posar en marxa un ferri o arreplegar als refugiats i repartir-los a destra i sinistra pels diferents municipis. Per això, invita la regidora d'immigració i cooperació a què propose una taula amb els membres de l'ACNUR perquè puguen explicar com es treballa amb refugiats, i que puguen conéixer els mislateros quines són les realitats que viuen quan hi ha una crisi migratòria com l'actual. 
Prosseguix dient que s'està vivint el desplaçament de milers de persones que estan fugint de la guerra i del terror en els seus països d'origen 
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i busquen a Europa un espai de seguretat, de llibertat i de respecte als dretshumans; s'estan perdent vides humanes i, com ha mencionat el portaveu de Ciudadanos, eixa fotografia del xiquet en la vora de la platja es convertix en la imatge d'una tragèdia. 
Explica que pensen que la coordinació de tota la UE és bàsica en estaqüestió, així com amb la resta de la comunitat internacional i dels col·lectius, administracions, organitzacions, entitats i societat civil que han de participar. Creu que, indistintament del carnet polític que puga tindre cada u, tots senten un orgull patri al saber que els espanyols són especialment solidaris, i això està per damunt de qualsevol ideologia política i s'ha demostrat cada vegada que s'ha produït una tragèdia internacional. Afig que este Ajuntament ha sigut garant d'eixa equitat, per la qual cosa cal posar-se les piles i fer les coses bé, perquè tindre per a les pròximes dècades a milers de refugiats en les nostres terres no és únicament donar-los una casa o donar-los una ocupació al matí, sinó aconseguir que eixes persones que han d'abandonar les seues terres per l'horror s'assenten rebudes i integrades en la nostra societat, i per a això fan falta criteris únics. 
Explica que s'ha reunit ja la Conferència Sectorial d'Immigració, amb la participació de les CCAA i de la Federació Espanyola de Municipis iProvíncies, i s'han intensificat les reunions i contactes amb les entitats especialitzades en atenció i integració de refugiats, així com amb els representants d'ACNUR, per la qual cosa, en contra del que diu la moció delPSOE, des del govern d'Espanya sí s'està treballant en este sentit. 
Manifesta que ja va plantejar fa un mes, quan es debatia en el Ple eltema de la violència de gènere, que hi ha qüestions davant les quals calllevar-se els carnets i les màscares i anar tots a una, perquè és l'única manera de traslladar a la societat que el seu treball servix per a quelcom, i per això demanava una declaració institucional i no que es tacara de partidisme una qüestió coherent en què tots estan d'acord, i també el PP. 
Continua dient que s'ha presentat en el Congrés dels Diputats una esmena transaccional als pressupostos de 2016, recolzada per tots els grups, que trasllada a eixe Pla de Contingència a nivell nacional dos-cents milions d'euros en les partides dedicades a l'atenció de sol·licitants de protecció internacional. Afig que, a més, Espanya des de fa anys comptaamb un servici d'atenció als refugiats, que ha anat donant respostes a les necessitats en cada moment i es va a reforçar amb més recursos donada la situació actual, i comptem també amb el fet de que és un país expert en l'acollida, per la condició de ser frontera marítima amb el nord d'África, la qual cosa li convertix en un referent d'atenció humanitària a estrangers, així com en la reivindicació d'una política europea conjunta, coordinada i íntegra en relació als moviments migratoris d'este tipus. 
Repetix que el que proposa l'esmena és que existisca una política comuna europea, que siga capaç de proporcionar estímuls de caràcter integral quant a la migració i a l'asil, que han de comptar amb recursos financers suficients i, sobretot, que siga capaç de reforçar la capacitat de 
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resposta d'una Unió Europea, que s'enfronta a una situació d'emergència que no vivia des de la Segona Guerra Mundial. Per això, diu, és necessariimpulsar eixos fons europeus i donar prioritat al diàleg i a la cooperació en els països d'origen i de trànsit, així com en els països limítrofs en les zones de conflicte. 
Finalitza insistint en el fet que l'única forma de treballar junts per la pau és deixar-se de colors i anar tots de la mà per a començar a batallar contra les màfies del nord d'Àsia i África, i a favor d'aquelles persones que fugen espantades per a intentar una vida millor en la Unió Europea. 
Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i diu que esta moció es va debatre el passat 5 d'octubre de 2015 en la Comissió d'Interior, i hui, com s'ha dit, s'ha celebrat una Junta de Portaveus, en què s'ha intentat que estes mocions s'unificaren i es convertiren en una declaració institucional en què tots estigueren d'acord. Afig que ha sigut impossible perquè en esta Junta de Portaveus el Sr. López Bronchud no s'havia llegit la moció del grup socialista, ja que si estaven d'acord amb les dos mocions i l'acord era agafar ambdós mocions i l'esmena presentada pel grup popular i unificar-les de manera que el resultat fora una declaració institucional, cinc minuts abans del Ple ha dit que no pot acceptar la declaració. 
Afirma que el grup socialista no té cap problema a aprovar estes mocions, perquè tots estan dient el mateix, i creu que qualsevol persona que siga garant i defensora dels drets humans i de la llibertat estarà a favor d'ambdós mocions i de les esmenes presentades pel grup popular. 
Diu que és lamentable, com ha dit el Sr. González Murgui, que tot açò puge com la bromera per una imatge que tots han vist en els diferents mitjans de comunicació i xarxes socials, imatge que fa botar l'alarma i decidir que realment es té un problema davant el qual les administracions no poden quedar-se callades. Afig que Mislata, a través de la seua Regidoria, estarà ajudant els refugiats. 
Diu al Sr. López Sr. López Bronchud, que està en contra d'unes línies de la moció del grup socialista, que la veritat és que el govern d'Espanya ha fet cas omís, potser per comptar amb unes fronteres més llunyanes, alproblema actual, i destaca que Mislata s'ha caracteritzat per ser un municipi social i acollidor. 
Pren la paraula el Sr. González Murgui i diu que pensa que ja s'ha dittot i que no es van a poder aportar solucions des d'este Ajuntament, perquè corresponen a altres ens superiors, però sí que va aportar el seu xicotet gra d'arena amb la resolució favorable dels acords. 
Finalitza manifestant la desil·lusió del grup de Ciudadanos per no haver aconseguit un acord de declaració institucional, en tractar-se d'una crisihumanitària. 
Pren la paraula el Sr. Gil i Marín i assenyala que també li haguera 
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agradat arribar a una declaració institucional, perquè com ha dit altres vegades, a vegades en política cal ser generós. 
Manifesta que eixa declaració ha fallat per la posició del PSOE però, encara així, votarà a favor de la seua moció, encara que considera que podria haver-se produït un major diàleg a fi de, entre tots, ser capaços de posar eixa declaració en marxa. 
El Sr. López Bronchud pregunta al portaveu de Compromís si aprovarà les esmenes presentades pel grup popular. 
El Sr. Gil i Marín respon que de les cinc esmenes que han presentat no tenen cap inconvenient a acceptar la dos, la tres, la quatre i la cinc, però la primera esmena no la poden acceptar. 
El Sr. alcalde diu que només hi ha una esmena que és la RE 18.563, ique és una esmena amb afegits addicionals. 
El Sr. Gil I Marín diu que és una puntualització, perquè estan d'acord amb els punts dos, tres, quatre i cinc, però no amb el primer, perquè es pretén atribuir al govern d'Espanya uns mèrits que no té, entre altres raons, perquè el mateix govern central ha vetat que el govern de la GeneralitatValenciana noliejara un barco amb ajuda humanitària per a mil cent refugiats. 
Pren la paraula el Sr. López Bronchud i pregunta si pot retirar el punt ude l'esmena per a facilitar el vot favorable de Compromís. 
El Sr. secretari diu que això no està previst en el Reglament i que, en principi, una esmena és única encara que tinguen diversos apartats, així com que l'esmena està presentada, per la qual cosa, llevat que els altres grups estiguen d'acord, l'esmena haurà de votar-se. 
Pren la paraula el Sr. López Bronchud i diu que no sap si el president voldrà que es vote o no, però el seu grup oferix la possibilitat de retirar el puntu de l'esmena per a aconseguir l'acord de totes les forces polítiques i, en tot cas, entrar a respondre a les coses que ha sentit seria fer quelcom que ha dit que no li agrada, és a dir, embrutar una crisi humanitària, per la qual cosa no respondrà. 
Prosseguix dient que el que demanaven era que s'eliminaren de ladeclaració institucional que el govern d'Espanya, juntament amb altres, pareixmés interessat a desvincular-se d'un problema que hui no li afecta de ple, que a tindre una actitud proactiva i solidària i, posteriorment un altre que diu“els socialistes volem contribuir amb decisió” a l'entendre que una declaracióinstitucional era de tot l'Ajuntament i no únicament dels socialistes. 
Prosseguix dient que no entrarà en si llig o no les coses, però diu a la portaveu del grup socialista que s'està debatent sobre la solidaritat, i estan agermanats amb Tinduf, Tifariti i el Sàhara, i des del 24 d'octubre, per les inundacions s'omplin per complet els camps de refugiats. Afig que tenen un 
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compromís amb este poble, i ací de manera especial, a través, de l'associació humanitària de Mislata. Quan es parla de solidaritat, diu, no potser una qüestió de modes i que ara l'important siga únicament el refugiat sirià, perquè estos pobles patixen una situació absolutament desastrosa, il'ajuda que puguen brindar a AHUIM i al Sàhara Occidental és més urgent que mai. 
Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i pregunta al portaveu del grup popular si sap qui va firmar eixe agermanament però, afig, no vol entrar en eixe joc que acaba de plantejar. 
Finalitza dient que, com saben els Ciudadanos per la lectura de l'exposició de motius de la moció, no hi ha motius per a votar en contra de la mateixa, però per coherència votaran a favor de les esmenes del grup popular i de la moció de Compromís. 
Conclòs el debat, se sotmet a votació l'esmena presentada pel grup popular (RE 18563) que és aprovada per vint vots a favor (grup PSOE, grup popular i grup Ciudadanos) i un vot en contra (grup Compromís per Mislata).A continuació, se sotmet a votació el fons de l'assumpte i l'Ajuntament Ple per unanimitat dels seus membres va acordar aprovar la moció següent: 
Enguany, 2015 han arribat a les costes europees 351.314 persones, segons les xifres de l'organització Internacional de les Migracions. Representa un augment del 60% sobre les arribades registrades en tot l'any 2014. Els sirians constituïxen el grup més nombrós dels desembarcats al sud d'Europa, especialment a Grècia (88.204), seguits dels afganesos (32.414).Segons la Policia Federal alemanya, entre el 31 d'agost i l'1 de setembre soles a Baviera havien arribat 2200 persones que demanaven asil, la xifra més important de migrants registrats en un sol dia en la regió. 
L'últim informe de tendències globals a l'Agència de les Nacions Unides per al refugiats, “els conflictes i la persecució van obligar a abandonar el seu llar a una mitjana de 32000 persones al dia. En 2012 esta xifra era de 23.400 persones i en 2011, de 14.200”. Segons explica ACNUR, “mentres 2.5 milions de persones van buscar refugi en l'exterior, altres 8’2 milions van ser desplaçades dins de les fronteres del seu país, la qual cosa va elevar elnúmero de desplaçats interns durant 2013 a quasi 10’7 milions”. 
L'alt comissari de les Nacions Unides per als refugiats, AntonioGutiérrez, va expressar la necessitat de protegir als refugiats que fugen cap a Europa protegint-los contra els traficants de persones i creant un sistema eficaç que els permeta demanar asil amb tota la legalitat. Este tipus de sistema, va explicar, ajudaria a canviar la situació actual disfuncional de laUnió Europea per a gestionar el flux de refugiats cap a Europa. 
En una recent visita en Caleu, el primer vicepresident de la ComissióEuropea, Fans Timmermans, va assegurar que la crisi migratòria “posa a prova nostra capacitat, de tots els europeus, per a respondre conjuntament a una situació que ens concernix tots”. El primer vicepresident de la Comissió 
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Europea va fer també una crida a una mobilització col·lectiva dels europeus per a reaccionar amb humanitat cap als perseguits, amb solidaritat entre els països europeus, i amb fermesa en l'aplicació de les regles”. 
El poble valencià ha sigut i és un poble solidari amb les persones que patixen. Són moltes les famílies que des de fa anys acullen xiquets i xiquetes sahrauís, de Chernóbil o altres països amb necessitats per mitjà de ho programa Vacacions en Pau i així poder alliberar xiquets i xiquetes temporalment del seu patiment. 
Estos dies estem veient com milers de famílies procedents principalment de Síria estan intentant arribar a Europa per a fugir de laGuerra. Guerra que ells no han provocat però per culpa de la qual es veuen obligats a passar dies i dies sense menjar, caminant quilòmetres, amb xiquets i xiquetes xicotets i, per desgràcia, alguns d'ells ha trobat la mort en este camí. Com a sers humans, ens hem d'ajudar els uns als altres, protegir i acollir als més necessitats mentres dure esta massacre. 
Així mateix, moltíssims valencians i valencianes van rebre la solidaritatde famílies d'altres pobles del món, especialment de Llatinoamèrica i França, quan van fugir de la Guerra Civil i de la dictadura franquista. 
El que s'ha dit evidència que la crisi humanitària que estem vivint

demanda que tots ens impliquem en la busca de solucions a la mateixa i 
requerix la màxima coordinació en la Unió Europea i de la resta de la
Comunitat Internacional; així com la col·laboració, a nivell nacional, de 
totes les Administracions, organitzacions i entitats del tercer sector i 
societat civil en el seu conjunt. 

Ja en el mes de maig, el Govern d'Espanya va posar en marxa un equip de treball amb la participació dels diferents departaments ministerialsimplicats, del que ha pres el testimoni un Grup Interministerial format per representants de set ministeris, que treballa amb tota intensitat per a preparar, d'acord amb les decisions europees, la gestió del trasllat, acollida iintegració dels sol·licitants de protecció internacional. 
Així mateix, s'ha reunit ja la Conferència Sectorial de la Immigració, amb la participació de les comunitats autònomes i la Federació Espanyolade Municipis i Províncies i s'han intensificat les reunions i contactes amb les entitats especialitzades en l'atenció i integració de refugiats, així com amb els representants d'ACNUR. 
El Govern de la nació, que havia previst un important increment en les partides dedicades a l'acollida i integració de refugiats en el projecte de Lleide Pressupostos Generals de l'Estat Generals de l'Estat per a 2016 aprovat el 31 de juliol pel Consell de Ministres, va aprovar addicionalment en elConsell de Ministres del passat 11 de setembre un Reial Decret d'ajudes extraordinàries a les associacions implicades en la gestió de l'ajuda als sol· licitants de protecció internacional, per import de 13 milions d'euros. 
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En atenció a estes consideracions, s'acorda: 
Primer: Declarar Mislata municipi refugi 
Segon: Realitzar un Cens de Families Acollidores i fer una crida a la ciutadania per a participar del mateix. 
Tercer: Traslladar esta iniciativa a les ONGs que estan treballant en camps de refugiats o zones d'arribada de refugiats per a gestionar la possible acollida. 
Quart: Sol·licita al Govern central que assumisca la quota màxima de persones refugiades que li corresponga a l'Estat espanyol en el marc de les polítiques migratòries fixades per la Unió Europea, atenent les reivindicacions realitzades per organitzacions com ACNUR. 
Quint: Demanar al Govern central que coordine a les diferents comunitats autònomes en l'acollida de persones refugiades. 
Sext: Sol·licitar a la Unió Europea l'impuls d'una verdadera política europea, comú i integral, d'immigració i asil, dotada amb recursos financers suficients. 
Sèptim: Sol·licitar a la Unió Europea la dotació de fons per a reforçar i concentrar els esforços de cooperació en els països d'origen i trànsit de refugiats. 
Octau: Sol·licitar a totes les Administracions i organitzacions implicades elsmàxims esforços en la lluita contra les màfies que es lucren amb estatragèdia humana. 

9. MOCIÓ DEL GRUP PSOE RELATIVA A LA CRISI MIGRATÒRIA I
LA SITUACIÓ DELS REFUIADOS QUE ARRIBEN A EUROPA 

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de controld'Interior i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció del grup PSOE relativa a la crisi migratòria i a la situació dels refugiats que arriben a Europa. 
Es dóna per reproduït el debat anterior i, el Ple de l'Ajuntament per setze vots a favor (grup PSOE, grup Compromís per Mislata i grup Ciudadanos) i cinc abstencions (grup popular) va acordar aprovar la mociósegüent: 

“Només el conflicte a Síria ha provocat el desplaçament de 
4.000.000 persones segons ACNUR. A Turquia romanen al voltant de 
2.000.000. L íban , lrak, J o r d à n i a , E g i p t e i a l t r e s p a ï s o s 
n o r d - a f r i c a n s a c u l l e n q u a s i la totalitat d e l a r e s t a . 
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Alguns refugiats han prefer i t continuar camí, per això, entre 
altres nac iona l i ta ts , mo l t s sirians formen par t de les 264. 500 
persones que han arribat a t e r r i t o r i de la Unió Europea a través 
del M e d i t e r r a n i des de gener fins al 14 d'agost d'enguany 2015, segons 
ACNUR. 

La t r a g è d i a de Lampedusa a l ' o c t u b r e de 2013, en la 
que van morir 368 persones, va marcar una desgraciat fita en la Unió
Europea. Les reaccions dels d i r i g e n t s comunitaris i nacionals 
ens van induir a pensar que es p o s a r i e n en marxa so l u c i ons 
perquè no tornara a repet i r-se u na t ragèdia h umana d'eixes 
d i m e n s i o n s . Pe r desgràcia, dos a n y s després continuem 
a s s i s t i n t a m o r t s no s o l s en el Med i t e r r a n i , sinó 
en t o t el t e r r i t o r i e u r o p e u , de persones innocents l'únic
propòsit del qual és fugir de la guerra o de la misèr ia. Hu i la 
tragèdia és que mi lers de persones desesperades que fugen de 
la mort, estan disposades a arriscar la seua vida i, en massa 
ocasions, p e r d r e - l a . 

No p o d e m a c c e p t a r c om inevitables l e s t r agèd i e s 
h u m a n e s que viuen e l s r e f u g i a t s ni les morts de 
persones que s'ofeguen en el Mediterrani o s'asfixien t a n c a t s en 
u n c a m i ó . No e l s p o d em d e i x a r a m e r c é d e l s
t r a f i c a n t s de pe r sones sense e s c r ú p o l s en el cam í 
c ap a un f u t u r m i l l o r , p e r q u è si no t e n e n una altra 
alternativa en l a s e u a f u g i d a , continuaran arriscant les seues 
v i d e s . 

Encara que Eu ropa no estiga acollint en termes relat ius el
nombre és gran de r e f u g i a t s en esta 
c r i s i h u m a n i t à r i a , la v e r i t a t é s que l e s c a p a c i t a t s de 
molts països s'estan veient desbordades. En esta crisi, la ruta
d'entrada a Eu ropa es troba l l uny d'Espanya. Major i tàr iament,
les vies d'entrada a m b destinació als països del Nord es troben a 
Grècia i Itàlia. No obstant això, la cr is i e s t à posant a p r o v a a
t o t s els d i r i g e n t s e u r o p e u s perquè q u a s i tots ells s'estan 
veient afectats per ella en u na o altra mesura. 

La dimensió de la crisi és inabordable per cap país en solitari.
En estes c i r c u m s t à n c i e s é s necessar i que tots e l s 
països s ' invo lucren al màx im a buscar so luc ions als problemes 
i des de la Comissió europea s 'han fet p r o p o s t e s perquè tots els 
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països de la Unió actuen conforme al principi de solidaritat. No obstant 
això, ell',Govern d'Espanya, junt amb altres, pareix més in teressat a
desvincular-se d'un problema que hui no li afecta de ple que a tindre 
u na actitud proactiva i solidària. 

P e r d e s c omp t a t que no hi ha f ó rmu l e s senz i l l es pe r a 
e s c om e t r e t o t e s les actuacions que és necessari abordar per a 
mitigar un problema que resulta de màxima c om p l e x i t a t en l a 
s eua a r r e l i en l e s s e u e s derivades. S ó n n e c e s s à r i e s 
mesu re s n a c i o n a l s , e u r o p e e s i internacionals, m i t g e s a 
curt, m i t jà i llarg termini , p l a n s i perspect ives n o v e s pa ra u n 
problema que s'ha manifestat com m a i ho havia fet. 

Els socialistes volem contribuir amb decisió, amb iniciativa i des de la 
millor disposició al diàleg, en l 'aportació d 'a lgunes propostes que 
van en la l í n i a de donar p a s s o s a v a n t . H em d ' a p a r t a r - n o s de 
l ' abs t racc ió o la r e s i g n a c i ó que no c o n d u ï x e n més que a la 
r e p e t i c i ó dels p r o b l e m e s i , per d e scomp t a t , devem 
d 'abandonar u na p o s i c i ó que no està en consonànc ia a m b 
el sentir m a j o r i t a r i d ' u n a c i u t a d a n i a espanyola que sí que é s 
sol idàr ia. E n c a r a é s viva en la m emò r i a la s o l i d a r i t a t 
que a l t r e s van mos t r a r a m b els que t a m b é van haver de 
fugir d'Espanya per motius de la guerra i posterior p e r s e c u c i ó que 
va viure uest ro país. D o n a r l ' e s q u e n a a l s que h u i h o 
necess i t en é s injust en si mateix, i a més, u n desmanotada 
precedent davan t de futures situacions de cr is i que sí que 
puguen posar en d u b t e la c apac i t a t del n o s t r e p a í s . 

Segurament no seran les úniques propostes vàlides i 
viables, p e r ò sí que c o n s i d e r e m que són e l s mínims per 
a començar a treballa r en la bona direcció. 

P e r t o t això, s'acorda: 
Primer: Mostrar l a n o s t r a a d h e s i ó a la dec la rac ió del

Consell de la Generalitat davant de la s i t u a c i ó d'emergència de 
l e s persones asilades i refugiades en el s i de la Unió Eu ropea que 
manifesta: 

⦁		 La seua solidaritat amb el p a t i m e n t de les persones i
famílies desplaçades forçoses. 

⦁		 La seua disponibilitat a col·laborar solidàriament amb la resta de 
comunitats autònomes en l'acollida del nombre més gran de 
persones refugiades i asilades que li siga possible i la sol·licitud al 
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Govern espanyol de coordinar esta acció col·lectiva de les 
diferents comunitats autònomes i municipis. 

⦁		 Per a això, és necessari que El Govern d'Espanya inste a la Unió
Europea a l'obertura d'un corredor humanitari perquè les persones 
desplaçades puguen arribar des dels països d'entrada a Europa, 
especialment Grècia, Macedònia i Sèrbia, als països d'acollida i 
que les ONG puguen proporcionar durant tot el trajecte aliments i 
altres elements indispensables per a la seua supervivència. 

⦁		 El seu compromís per a la creació d'una Xarxa de Ciutats 
valencianes d'Acollida de persones refugiades i sol·licitants d'asil,
amb u n registre de les famílies acollidores, organitzades per les 
agències d'atenció a persones migrants, en estreta col·laboració
amb les Diputacions provincials i la Federació Valenciana de 
Municipis i Províncies, oferint les instal·lacions públiques que 
estiguen al seu abast. 

⦁		 El compromís de crear una àmplia xarxa d'albergs i residències per 
a persones refugiades i asilades, així com impulsar li manera urgent
la col·laboració amb entitats públiques i privades i ONG per a la 
cessió de l'ús d'instal·lacions de forma provisional per a l'acolliment
de persones refugiades o peticions d'asil. 

⦁		 La voluntat d'impulsar la vocació solidària de la ciutadania 
valenciana en l'acolliment de persones refugiades, amb el suport de 
les entitats que tradicionalment han protegit els drets humans de les 
persones desplaçades. Per això, el Consell de la Generalitat fa una 
crida a les entitats de la societat civil i a la cudadanía en general a 
sumar-se a l'acollida col·lectiva, amb l'objectiu de poder millorar la 
situació de les persones que fugen de la guerra i mostrar la 
solidaritat, dignitat, humanitat i justícia del nostre poble, estant a
l'altura d'este drama humanitari. 
Segon: P e r t o t a i xò , l 'A jun tamen t de Mislata manifesta e l 

seu compromís per a formar part de la x a r x a de c i u t a t s 
v a l e n c i a n e s d'acollida de persones refugiades i sol·licitants
d'asi l amb la creació en el municipi d'un registre de f a m í l i e s 
a c o l l i d o r e s en c o l · l a b o r a c i ó am b la Conselleria de Benestar 
Social, la D ipu tac ió Provincial i la Federació Valenciana de Municipis i
Províncies. 

10. MOCIÓ DEL GRUP POPULAR PER A GARANTIR LA 
PRESTACIÓ DE SERVICIS SOCIALS BÀSICS I SOBRE PRESTACIÓ DE 
SERVICIS I INVERSIÓ EN INFRAESTRUCTURES 

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control 
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d'Interior i Benestar Social, favorable a la moció presentada pel grup popular sobre garantir la prestació de servicis socials bàsics i sobre prestació de servicis i inversió en infraestructura, així com de l'esmena presentada pelGrup PSOE. 
Pren la paraula el portaveu del grup popular, Sr. López Sr. López Bronchud, i dóna lectura de la presa d'acords que proposa la moció. 
Prosseguix dient que en el punt anterior es parlava de solidaritat, i en este punt es tracta d'una solidaritat més pròxima, que es redistribuïsca lamanera en què funcionen les diputacions, posant com a prioritat els servicis socials de tots els municipis i destacant que els més menuts són els que podrien tindre-ho més complicat en el cas de la desaparició d'estes institucions, o que els diners no es destinara als servicis socials. 
Pren la paraula el Sr. González Murgui, del Grup Ciudadanos-Mislata, idiu que, a la vista de l'extensa argumentació que ha presentat el grup popular, al portaveu del qual felicita pel seu treball, estan totalment d'acord amb la majoria de temes i elements que aporten en el document, ja que es basen en la legislació vigent i en el desenrotllament de la mateixa. 
Prosseguix dient que des de Ciudadanos entenen que els servicis socials són una ferramenta fonamental i prioritària per a corregir elsdesequilibris que sacsen una societat avançada com esta, sacsada per l'alifac d'una taxa de desocupació elevada, on el llindar de pobresa cada diasacsa a més famílies i als més vulnerables, els xiquets. Per eixa mateixa raó assumixen, diu, la necessitat de la prestació de servicis socials bàsics itambé, com no, especialitzats, que han d'estar garantits no sols per l'Administració més pròxima, sinó també per les administracions autonòmiques i central. Així doncs, anuncia, Ciudadanos votarà a favor de la moció i de la totalitat dels seus acords. 
Pren la paraula el portaveu del Grup Compromís, Sr. Gil i Marín, i diu que el Partit Popuar no s'ha distingit mai per ser un partit molt progressista, sinó conservador, i l'evolució no va amb ells. Afig que, afortunadament per als ciutadans i ciutadanes de la nostra Comunitat, hui es compta amb un govern més progressista, més actual i que mira més al futur. 
Continua dient que pretendre que les diputacions continuen mantenint el nivell de competències que han tingut fins ara, per a Compromís és un autèntic desbarat, ho era abans, ara i ho continuarà sent en el futur, perquè sempre ha defés la seua desaparició o reestructuració i, per tant, durant eixe periple, fins que la dita desaparició es produïsca, el millor seria que s'anaren transferint competències, tant a la Generalitat com, sobretot, als ajuntaments, que són els grans prestadors de servicis a la ciutadania i que, no obstant això, patixen un gran problema de finançament. 
Explica que hi ha nombrosos estudis que avalen la dada que el sistema d'administracions públiques a Espanya té com a grans perjudicats els municipis. Per tant, diu, és necessari que es transferisquen competències 
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als ajuntaments i que vinguen acompanyades d'un increment dels ingressos municipals, perquè ningú millor que un Ajuntament per a gestionar els diners públics, ja que a causa de la seua proximitat amb els Ciudadanos, són els que millor coneixen les necessitats i prioritats que té la ciutadania. 
Afirma estar completament d'acord amb el Grup Popular en què ha de garantir-se la igualtat de servicis, les infraestructures i polítiques socials i servicis a la ciutadania, augmentar les partides pressupostàries destinades als servicis socials i educatius, però no en que es faça des d'una administració que, per al seu grup, és totalment anacrònica, com són les diputacions, a les que cal buidar dels continguts i competències, que progressivament han de traslladar-se a la Generalitat i als ajuntaments. 
Per tot això, anuncia el vot desfavorable del seu grup. 
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. López Bronchud diu que de l'anterior intervenció es queda amb la frase que la gent del PP no ha evolucionat, així que si algú busca el graó perdut tal vegada està en la seua seu o serà ell mateix, la qual cosa és un poc lamentable com a concepte. Afig que la batalla continuada entre les banderes del progressisme i delconservadorisme no forma part del seu joc i no ho ha format mai. 
Estan d'acord, diu, que uns partits defenguen institucions com les diputacions i altres no, açò forma part d'un debat obert, però li pareixcoherent participar únicament en les coses en què creu, i per això no entén què fa Compromís en les diputacions, amb càrrecs i càrregues, quan diu no creure en la institució i tenen la possibilitat de desmantellar-la també des de fora. Afig que ell considera que estar en contra de quelcom en el que es participa suposa una complicada contradicció que resulta difícil d'explicar als ciutadans. 
Prosseguix assenyalant que caldria veure què està fent la Diputació i establir quins són els criteris necessaris, perquè, sense anar més lluny, elsuperàvit de l'any passat de 72 milions d'euros suposarà a Mislata en elspròxims mesos, gràcies a eixa Diputació que presidix un socialista amb el suport de Compromís, un milió sis-cents mil euros d'inversions en una sèriede projectes decidits pel govern de Mislata. Eixos diners, diu, és una ajuda que tindrà esta ciutat per el Nombre d'habitants que té, i en la mateixa mesura que tots els pobles de la província de València. 
Posa tres casos distints, perquè la Diputació d'Alacant i Castelló les presidix el PP i la de València el PSOE. Bonrepós (València), Alqueries (Castelló) o Finestrat (Alacant), tres pobles amb una fisonomia que no és la mislatera i que al final necessiten una sèrie de coses que possiblement no troben en els seus propis ajuntaments, per qüestions econòmiques, per lapoblació amb què compten o perquè tampoc tenen resposta en la GeneralitatValenciana. Afig que açò significa que les diputacions estan donant de menjar i sopar a pobles que ho tindrien molt complicat si no fóra pels servicis que se'ls presta, ja siga de forma mancomunada o de forma directa sobre lapròpia localitat. 
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Assenyala que li poden plantejar des de Compromís o des del PSOE o des de qualsevol altra formació política que consideren que és millor anar a les Mancomunitats, o que es torne a treballar de manera comarcal idesapareguen les províncies, però, diu, açò són qüestions administratives i polítiques que requerixen d'un altre debat, però, repetix, la qual cosa no entén ni defendrà és que algú que està en la Diputació, assentat com a diputat, li estiga dient que no creu en les diputacions. Ho diu perquè l'últim que s'ha sumat a eixa moda és Jorge Rodríguez, president de la Diputació, que ha eixit a dir que la seua defensa és que es liquide la institució, i en estecas no hauria de preparar els pressupostos de l'any que ve i podria renunciar a la seua presidència i exigir que comence el debat polític per a l'extinció de les diputacions, però tots els que estan ací assentats saben que no és tan senzill i que el que ell està proposant no és tan fàcil com agafar un paper itrencar-ho, per la qual cosa, mentres existisquen diputacions, i serà un altre debat que existisquen o no, la qual cosa cal fer és dotar-les de contingut, i per això la seua moció i la seua proposta, perquè mentres altres volen que desaparega, el PP, sense entrar en el debat sobre la necessitat o no de que existisquen, la qual cosa planteja és que els diners que mouen les diputacions arriben per igual a totes les localitats, siguen estes grans, xicotetes o mitjanes, i que ho facen principalment per a fomentar servicis socials o bàsics. 
Prosseguix dient que ací s'ha escoltat, Plenari rere Plenari i d'una manera continuada, el sobreesforç que costa portar avant la pràctica de les polítiques socials, per la qual cosa planteja que, si ha d'arribar una ajuda de la Diputació vaja a eixos projectes que ara mateix sobrecarreguen les arques municipals. Afig que el plantejament de la moció és molt senzill i consistix a prioritzar una atenció que arribe a tota la ciutadania en general, visca on visca i s'anomene com s'anomene. 
Finalitza dient que si s'obri ací un altre debat, com si s'està a favor o no de les diputacions, si es vol un federalisme per a Espanya o l'extinció de les províncies, al final s'estarà entrant en un debat que no és el que proposa el seu grup i, en tot cas, el que es necessita és que les diputacions es posen al servici de les persones, i no les persones les que es posen al servici de les diputacions, i a més, amb un caràcter polític. 
Pren la paraula la portaveu del grup socialista, Sra. Martínez Mora, idiu que no sap si està o no d'acord amb l'esmena presentada pel seu grup. 
Avança que el seu grup votarà a favor de la moció i que considera que en plens no molt llunyans s'ha debatut prou sobre esta qüestió, amb la qual estan d'acord. 
Explica que en presentar les esmenes el seu grup pretén salvaguardar el treball de cada grup polític en elaborar les seues mocions, siguen tipus o no, i buscar el consens, però sempre prevalent la seua posició política a l'Ajuntament. 

45
 



                                                            
                                                                                            

                                                                                                 
                                                                                    
                                                                                             
                                   
                                                                  

Finalitza dient que, igual que en els punts anteriors referents als refugiats, han aprovat i donat suport a les esmenes del PP sobre una mocióde Compromís, que també han donat suport, entenen que esta esmena no desvirtua el sentit de la moció, i consideren que cal suprimir eixes dos línies, iamb això estarien a favor de la mateixa. 
En el seu segon torn d'intervenció el Sr. González Murgui diu que el seu grup no entrarà en la polèmica de la desaparició o no de les diputacions, però que el que està clar és que, a hores d'ara, la Diputació és l'Ajuntamentdels ajuntaments i té unes partides econòmiques que resulten imprescindibles per a la prestació dels servicis socials bàsics, per això, diu, votaran a favor de la moció del Grup Popular i de l'esmena presentada pelPSOE, al considerar que es tracta d'un tema que està per damunt de colors polítics. 
El Sr. Gil i Marín diu que és cert hi ha diputats de Compromís en laDiputació, perquè la llei actualment és la que és i, fins que es canvie i arribe el moment en què hagen de desaparéixer, eixa administració caldrà gestionar-la i estarien fent una deixadesa de funcions per la seua banda si no atengueren a esta situació. A més, afirma, no es pot canviar el tema de les diputacions de la nit al dia, perquè requerix un procés molt llarg, de fet eldebat s'està iniciant en estos moments i no se sap on arribarà. 
Afirma que el debat sobre la seua extinció o, almenys, la seua reforma, s'està produint també per part de la ciutadania, i la raó d'això, entre altres, és que, encara que el portaveu del grup popular demanava que les ajudes arribaren per igual a tots els municipis, este és un dels grans problemes que tenen les diputacions, que no arribaven per igual a tots els municipis, sinó que depenent del color polític, simpaties o afinitats arribaven unes partides pressupostàries més a uns que a altres. 
Quant als servicis que havia de prestar la Generalitat és clar que si es dota de més contingut a la Generalitat o ajuntaments es tractaria de servicis que no tindrien per què realitzar les diputacions, i este és l'objectiu: posar les administracions al servici de les persones, i quan més pròximes siguen estes, per exemple, els ajuntaments, molt millor; així, situacions com eixe 1.600.000 euros que es van a rebre Mislata per part de la Diputació, s'hauria pogut comptabilitzar a principis d'exercici, i potser s'haguera destinat a altres menesters que, segurament, serien més necessaris. 
Intervé el Sr. López Bronchud i diu que li agradaria que li explicaren laraó de l'esmena i que, en tot cas, agraïx el vot favorable que han anunciat elsgrups del PSOE i de Ciudadanos. 
Quant a les valoracions que no es rebien les ajudes per igual en tots els pobles, diu que és la primera notícia que tenen sobre com s'han repartitles ajudes, i en tot cas, que a l'Ajuntament li arribe ara 1.600.000€ per a poder millorar moltes situacions és quelcom que vindrà molt bé, perquè abans es parlava de l'índex inversor del nostre Ajuntament en el municipi. 
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Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i, després de repetir que el votdel seu grup serà favorable, diu que cal lligar esta moció a una que va presentar el grup del PSOE en el mes de març i que, posteriorment i conjuntament amb Esquerra Unida, també es va debatre en el mes d'abril,data en què va defendre els mateixos conceptes i arguments sobre l'autonomia municipal que hui mostren en la moció del grup popular. 
Afirma que consideren l'autonomia municipal com un criteri ordenador i creuen en el municipalisme, que no sols està emparat en la Constitució, sinó també en les lleis de Bases, en les lleis de desenrotllament i en elsReglaments que desenrotllen les pròpies lleis. 
Afirma que la posició del grup popular en els plens de març i abril no era garantista respecte d'això, i recorda que ja va dir llavors que la nova Lleique acabava d'aprovar el PP en relació a l'Administració Local, la qual cosa estava fent era infravalorar als municipis, quan són els ajuntaments els que dia a dia fan front als problemes dels Ciudadanos, i per això han de mantindre les seues competències. 
Continua dient que es debatia al llarg d'este exercici la falta de constitucionalitat de la llei perquè atemptava contra l'autonomia local, lallibertat d'expressió i la llibertat d'elecció i prestació de servicis que cada municipi desenrotllava, i en aquell moment es considerava als ajuntaments com a mers gestors, com si foren només registres d'entrada dels distints organismes superiors, per la qual cosa el seu grup va estar en contra en ambdós plens. 
Consideren que, ara més que mai, els ciutadans necessiten els seus ajuntaments i els seus alcaldes pròxims, i este mateix argument es va fer en prou ocasions durant la passada legislatura, així com es va criticar la figura de l'alcalde de barri, quan el que pretenien era açò, és a dir, el que es diu en la moció, que els ajuntaments existixen, que els Ciudadanos els necessiten per a no haver de ser derivats a altres institucions i per a ser escoltats. Afigque açò és el que el grup socialista ha defés sempre, i com ho seguix fent,recolzaren la moció del grup popular. 
És cert, continua, que és una realitat que el PP haja hagut de passar a l'oposició en diputacions i resta d'ajuntaments, però entenen que és d'importància capital el defendre estes competències que en el seu moment es van llevar, per açò és pel que han presentat l'esmena de supressió del punt dos, al considerar que es poden redistribuir i canviar eixes competències pròpies i impròpies, i per això es proposa la supressió del paràgraf següent:“El ple manifesta la necessitat d'evitar traspassos de competències pròpies a la Generalitat Valenciana, ja que aniria en detriment d'un servici eficaç als xicotets municipis” 
És cert que es parla al llarg de la moció de xicotets municipis, inferiors a vint mil habitants, i la població de Mislata és superior, però, encara així,l'Ajuntament ha de ser el pròxim als Ciudadanos, a qui recorreran. 

47 



                             
                                                                                 

  
                                                                                           
               
                                   

                                            
                                           
                            
                                                

Finalitza dient que fan pròpies del grup les paraules que han escoltatdiverses vegades de l'alcalde, perquè els Ciudadanos i ciutadanes visquen millor, perquè per això creuen en el municipalismo. 
Conclòs el debat se sotmet a votació l'esmena presentada pel Grup PSOE (RE núm. 21305) que és aprovada per quinze vots a favor (grup PSOE i grup Ciudadanos), cinc vots en contra (grup popular) i una abstenció (grup Compromís per Mislata). A continuació, se sotmet a votació el fons de l'assumpte i el Ple de l'Ajuntament, per vint vots a favor (grup PSOE, grup Popular i grup Ciudadanos) i un vot en contra (grup Compromís per Mislata)va acordar aprovar-la moció següent: 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
La diputació provincial té el seu origen en la Constitució de Cadis de 1812, en el seu art.325. La nostra vigent Constitució la regula en el seu att.141. Quelcom que posa de manifest que l'existència de la Diputació ha anatlligada de manera permanent a la història del constitucionalisme espanyol.L'evidència més fefaent d'esta afirmació queda materialitzada en els retratsdel saló de reines. On sense solució de continuïtat i amb independència delrègim constitucional imperant en cada període històric hi ha retrat delPresident de la Diputació del moment . 
Per això la Diputació Provincial ha tingut i té un destacat protagonisme en l'estructura de l'estat. 
La Diputació com a corporació respon al govern i administració de laProvíncia. Entitat de naturalesa local que junt amb el municipi componen l'organització territorial bàsica de l'Estat com així disposa l'article 137 de laConstitució. 
El mateix Estatut d'Autonomia de la Comunitat Valenciana concep laDiputació com a element de la pròpia organització interna de la ComunitatValenciana tal com queda prescrit en els punts 1 i 2 de l'article 66 de la lleifonamental de la nostra autonomia. 
l. Les Diputacions Provincials seran expressió, dins de la ComunitatValenciana, de l'autonomia provincial, d'acord amb la Constitució, lalegislació de l'Estat, i el present Estatut. Tindran les funcions consignades en la legislació de l'Estat i les delegades per la Comunitat Valenciana. 
2. La Generalitat, per mitjà d'una Llei dels Corts, podrà transferir o delegar en les Diputacions Provincials l'execució d'aquelles competències que no siguen d'interés general de la Comunitat Valenciana. 
La realitat administrativa actual a Espanya, amb l'aparició de les comunitats autònomes, com a àmbit territorial superior, normalment, al de laProvíncia, obliga a concretar els fins i les competències provincials. És el que fa l'art. 31 .2 de la Llei de Bases de Règim Local quan afirma: 
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"Són fins propis i específics de la Província garantir els principis de solidaritat i equilibri intermunicipals, en el marc de la política econòmica i social i, en particular: 
Assegurar la prestació integral i adequada en la totalitat del territori provincial dels servicis de competència municipal. 
Participar en la coordinació de l'Administració local amb la de laComunitat Autònoma i la de l'Estat" 
La recent llei de racionalització i sostenibilitat de les AdministracióLocal (llei 27/2013) delimita les competències de les distintes administracions, a fi d'evitar duplicitats i aconseguir una major eficiència en el servici als Ciudadanos. En l'esmentada llei, s'arrepleguen les competències de les diputacions provincials i els mecanismes de cooperació i delegació de competències entre les distintes administracions de l'estat. Atenent a laLRSAL i a la modificació de l'articulat de la Llei de Bases de Règim Local que conté, cal posar en relleu la defensa de l'autonomia de les entitats locals que realitza així com la rellevància del paper de les Diputacions. Concretamentl'Article 1.13 on modifica el contingut de l'article 36 de la Llei de Bases de Règim Local. 
Són competències pròpies de la Diputació o entitat equivalent les que li atribuïsquen en este concepte les lleis de l'Estat i de les comunitats autònomes en els diferents sectors de l'acció pública i, en tot cas, les següents: 
La coordinació dels servicis municipals entre si per a la garantia de la prestació integral i adequada que es referix l'apartat a) del número 2 de l'article 31. 
L'assistència i cooperació jurídica, econòmica i tècnica als Municipis, especialment els de menor capacitat econòmica i de gestió. En tot cas garantirà en els municipis de menys de 1.000 habitants la prestació dels servicis de secretaria i intervenció. 
La prestació de servicis públics de caràcter supramunicipal i, si és el cas, supracomarcal i el foment o, si és el cas, coordinació de la prestació unificada de servicis dels municipis del seu respectiu àmbit territorial. En particular, assumirà la prestació dels servicis de tractament de residus en els municipis de menys de 5.000 habitants, i de prevenció i extinció d'incendis en els de menys de 20.000 habitants, quan estos no procedisquen a la seua prestació. 
La cooperació en el foment del desenrotllament econòmic i social i en la planificació en el territori provincial, d'acord amb les competències de les altres Administracions Públiques en este àmbit. 
L'exercici de funcions de coordinació en els casos previstos en l'article 
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116 bis. 
f) Assistència en la prestació dels servicis de gestió de la recaptaciótributària, en període voluntari i executiu, i de servicis de suport a la gestiófinancera dels municipis amb població inferior a 20 .000 habitants. 
La prestació dels servicis d'administració electrònica i la contractació central hissada en els municipis amb població inferior a 20.000 habitants. 
El seguiment dels costos efectius dels servicis prestats pels municipisde la seua província. Quan la Diputació detecte que estos costos són superiors als dels servicis coordinats o prestats per ella, oferirà als municipisla seua col·laboració per a una gestió coordinada més eficient dels servicis que permeta reduir estos costos. 
La coordinació per mitjà de conveni, amb la Comunitat Autònoma respectiva, de la prestació del servici de manteniment i neteja dels consultoris mèdics en els municipis amb població inferior a 5000 habitants. 
No resulta desgavellat afirmar que en este temps de crisi econòmica que hem patit la prestació de servicis i infraestructures per als Ciudadanos dels municipis xicotets de la província de València ha sigut garantida per l'entitat provincial. 
Si tal corn plantejaven alguns les competències de la Diputació s'hagueren integrat en una Conselleria, la dotació econòmica hauria acabatamb el seu pressupost triturat per les prioritats del deute i l'Estat socialdimanant de les competències de sanitat i educació que ha d'afrontar l'autonomia. Açò haguera suposat un major grau d'aïllament i desigualtat per a totes les persones que no habiten en grans àrees urbanes. 
El treball desenrotllat per la institució provincial, en suport tècnic, humà i econòmic, cap als ajuntaments de menor població ha sigut un element clau en la consolidació i desenrotllament de moltes localitats. Sense el suport de la Diputació estos xicotets ajuntaments no haurien sigut capaços de prestar servicis de qualitat als seus veïns. 
Sense la Diputació de València el 80% dels municipis de la provínciade València hagueren sigut inviables econòmicament, prova d'això és que ladiputació ha sigut l'única institució que ha estat al costat dels municipis per a, en molts casos, evitar el col·lapse financer. Garantint la viabilitat delsAjuntaments. Convé remarcar que els Ajuntaments són la primera finestreta a què els Ciudadanos es dirigixen. Són l'administració més pròxima i en molts casos constituïxen l'única amb la que es relacionen els Ciudadanos per a solucionar les seues necessitats més elementals. Garantir la viabilitat d'estos consistoris suposa mantindre un accés directe i pròxim a l'administració. 
És important, destacar que estes xicotetes poblacions se situen en l'àmbit rural, per la qual cosa el paper desenrotllat per la Diputació per al manteniment del nostre món rural, ha sigut de gran transcendència. En 
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primer lloc, per a les persones que viuen allí, que, han pogut continuar desenrotllant les seues vides gràcies a les millores d'infraestructures i servicispúblics que al llarg dels anys s'han realitzat en el seu poble per la diputació. I en segon lloc i de no menor transcendència, és que al continuar existint eixos xicotets pobles, s'ha mantingut una economia basada en el món rural, que suposa una del PIB nacional. 
No menys destacable, és el suport que la Diputació aporta a les polítiques socials en els xicotets municipis, que si no fóra per estes aportacions de la institució provincial, seria impossible realitzar a causa de la seua falta de recursos econòmics. La Diputació de València va assumir els servicis bàsics de 187 municipis i cal recordar que des de fa tres anys estainstitució està donant servici a persones més desfavorides a través dels menjadors socials en 103 municipis. La posada en marxa dels menjadors socials que en el marc del programa d'assistència nutricional a menors han permés que famílies de la província de València es beneficien cobrint esta necessitat bàsica dels menors. 
L'amplitud de servicis socials prestats des de l'ens Provincial aconseguix també als nostres majors. Mantenint la xarxa de servicis de teleassistència al llarg del present en molts municipis de la província. Convé destacar la cobertura que este servici suposa per a les persones majors de l'àmbit rural com en totes les comarques. 
La Diputació aporta a les polítiques socials en els xicotets municipis. Gràcies a la gestió del de la Diputació, àrees com a benestar social ieducació s'han convertit en crucials amb una inversió de 140,9 milions per a este 2015. 
El pressupost d'enguany ha destinat 3 .950.000 euros a ServicisSocials Generals per al manteniment de la xarxa de Servicis SocialsMunicipals. Pagament de salaris i seguretat social, manteniment de centres socials, informació, assessorament i orientació, emergència, ajuda a domicili,cooperació social. Un programa que beneficia a més de 500.000 veïns de la província de 187 municipis, a través dels seus ajuntaments, agrupacions o mancomunitats en què s'enclaven els servicis socials de la seua localitat. 
La Diputació de València assumix les prestacions econòmiques d'emergència social en els pobles xicotets, és a dir, de menys de 20.000 habitants. Esta partida, que en 2015 ascendix a un total de 915.598 euros, té com a finalitat atendre necessitats bàsiques i urgents per a superar situacions temporals de precarietat, com ara els gastos de la vivenda habitual,alimentació i desenrotllament personal donen persones de la tercera edat. 
En conclusió a ningú se li escapa que durant estos anys de crisieconòmica, les aportacions i ajudes prestades per esta institució provincialhan suposat un baló d'oxigene per a poder prestar servicis bàsics i de qualitatde cap a cap dels pobles de la nostra província; sense elles haguera sigutimpossible degut a la falta de recursos econòmics de molts pobles. 
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Per tot allò que s'ha exposat, s'acorda: 
1. El Plenari manifesta el seu suport a les competències que la

legislació vigent atorga a la Diputació Provincial, en benefici dels habitants
dels ajuntaments de menor població. De tal forma que es puguen realitzar 
actuacions orientades a garantir la igualtat de servicis, infraestructures i 
polítiques socials de les persones que viuen en els municipis xicotets. 

2. El Plenari manifesta la necessitat d'evitar traspassos de 
competències pròpies a la Generalitat de València, ja que aniria en 
detriment d'un servici eficaç als xicotets municipis. 

3. El Plenari manifesta la necessitat de mantindre/augmentar en els
pròxims pressupostos de la Diputació de València, les partides destinades a 
servicis socials, educatives i d'infraestructura s'als ajuntaments de menor 
població de la província per a aconseguir millorar el nivell de vida dels seus 
habitants. 

4. El Plenari manifesta la necessitat que des dels Corts s'impulse una 
Llei de Garantia dels Servicis Socials Municipals que regule la necessitat 
que els pressupostos de les diputacions provincials es destinen 
prioritàriament als servicis socials que presten els municipis. 

11. MOCIÓ DEL GRUP COMPROMÍS PER MISLATA A FAVOR 
DELS DRETS DELS ANIMALS I EN CONTRA DEL MALTRACTAMENT 
ANIMAL 

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de controld'Interior i Benestar Social, desfavorable a l'aprovació de la moció del grup Compromís per Mislata a favor dels drets dels animals i en contra de maltractament animal. 
Pren la paraula el Sr. González Murgui, portaveu del Grup Ciudadanos, i diu que la seua intenció no és la de polemitzar. Afig que esta moció és conflictiva s'enfoque com s'enfoque, perquè tracta de quelcom tan seriós com la sensibilitat de l'individu, independentment de la seua ideologia. 
Prosseguix dient que, sistemàticament, no li agrada fer demagògia, però posant-se en el cas més extrem, tota persona que s'alimenta de carn, pel fet en si, està a favor del maltractament dels animals, perquè no hi ha pitjor maltractament que el sacrifici i la mort industrial en les cadenes delsescorxadors per a abastir de carn la població tots els dies de l'any. 
Respecte del dret dels animals diu que difícilment es podrà desenrotllar quan ni tan sols el dret de les persones està plenament garantit,a pesar de l'ordenament jurídic i de les garanties constitucionals. 
Afirma que li encantaria viure en un país, hui utòpic encara, en què 
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tots estos aspectes no hagueren d'abordar-se per estar assumits socialment i culturalment, però la realitat és ben distinta. 
Assenyala que està totalment d'acord amb què hi haja lleis per a la protecció dels animals i amb l'afirmació que els actes taurins fan que Mislata siga més vulnerable respecte al maltractament dels animals, és possible, però que a ell no li trobaren en estos actes perquè personalment no liagraden. 
Per això, diu, encara que personalment està d'acord amb l'esperit de la moció, en la pràctica entén que és una qüestió de consciència i de responsabilitat individual, lligada a la cultura de cada persona, i que hauriad'existir tolerància i respecte entre els detractors i els aficionats al món taurí. 
Finalitza dient que aplaudix la sensibilitat que demostra el grup de Compromís amb esta adopció d'acords de la moció, però considera que estaés una qüestió personal i anuncia que votarà en eixe sentit, com va fer en la comissió. 
A continuació pren la paraula el portaveu del Grup Compromís per Mislata, Sr. Gil i Marín, i diu que la moció és fàcil d'explicar, almenys des del punt de vista del seu grup, perquè en ple segle XXI no és lògic que una societat que es qualifica moderna i de futur es valga del patiment d'uns animals, siguen quins siguen, per a la seua diversió o festeig. 
El maltractament animal, diu, no pot considerar-se com quelcom divertit ni cultural i molt menys com a art, perquè només les societats més retrògrades poden qualificar la tortura d'un animal com quelcom digne de ser qualificat com a art o festeig. 
Prosseguix dient que a Mislata, lamentablement, el govern municipal consent i recolza la violència que s'exercix contra animals indefensos, i és molt trist que se cedisquen terrenys públics per a la celebració d'actes d'autèntica barbàrie, com són els bous embolats, els correbous o el que siga. Afig que Mislata, necessàriament, ha de deixar arrere este tipus d'actes, perquè ací no val la llibertat de l'individu sinó el respecte cap als animals, perquè estos també tenen drets, i entre eixos drets està el dret a no ser maltractat. 
Diu al Sr. Fernández Bielsa que el fet que li agraden els bous no téperquè significar que este municipi haja de celebrar actes immorals, que és elque es produïx cada vegada que es maltracta un animal, i això és el que ell i el seu govern estan consentint, i ho consenten des que és alcalde, recuperant uns actes que ja formaven part de la història de Mislata, quan un govern socialista, fa 20 anys, va decidir que Mislata havia de ser una ciutatdel futur en què els principals valors de la seua societat havien de ser latolerància i el respecte, evitant actes violents que molt poc poden aportar-li a una societat que vol progressar. 
Continua dient que al grup socialista se li ompli la boca en parlar de 
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futur i, no obstant això, recuperen antics festejos, obsolets i retrògrads. Demana que li expliquen què té de futur la violència exercida contra un animal i on està el modern i futurista en això. Afig que saben que els festejos taurins i de qualsevol altra índole estan abocats a la seua desaparició, que serà més tard o més enjorn, però passarà, i per això ha de decidir ací i ara si vol que este municipi faça un salt al progrés o que seguisca ancorat en costums medievals de patiment i dolor. 
Pregunta si s'han parat a mirar els països més avançats de l'entorn, i si s'han adonat de quina és la seua posició respecte a assumptes tan escabrosos com este; no hi ha el maltractament animal, hi ha el respecteabsolut per la vida d'estos. 
Diu que, segurament, més d'un dels qui estan ací són amants dels animals, i fins i tot és possible que en algun cas tinguen un animal de companyia, i pregunta si imaginen que a este animal a qui se li dóna totl'afecte, ho ficaren en un recinte en el qual dos-cents individus començaren a cridar-li, a atabuixar-li, quan no a colpejar-li, i si s'imaginen que a eixe animal a qui tant afecte s'ha donat li posaren dos boles de foc a penes a un pam delseu cap. Perquè, diu, açò que ni s'imaginen ni volen imaginar-se és el que s'està consentint amb un pobre animal indefens. 
Considera el Sr. Gil i Marín que ha arribat l'hora de dir prou, l'hora que Mislata comence d'una vegada per sempre a mirar al futur, el futur que el Sr. Fernández Bielsa li està negant quan consentix este tipus d'atrocitats. Afigque volen fer de Mislata una ciutat lliure del maltractament animal,respectuosa amb els drets dels animals, que fomente la convivència i no la violència, que fomente la cultura i no els actes violents, la comprensió i no el maltractament animal. 
Manifesta que s'està donant un missatge confús a la societat,principalment als xiquets, a qui es diu que no peguen puntellons a un gos, que això està malament, i, d'altra banda, se'ls diu que maltractar un bou és quelcom festiu, lúdic, quelcom per a divertir-se. Es pregunta què pensarà eixe xiquet sobre que no pot pegar-li a eixe gos o a eixe gat, però sí que pot veure com se sotmet un pobre animal indefens com és el bou, a tot tipus d'aberracions i vexacions. 
Assenyala que eixos xiquets podrien interpretar la norma i, en la lògica que a uns animals se'ls puga maltractar i a altres, no decidisca en un momentdeterminat que la violència contra altres xiquets puga estar legitimada segons l'origen o la destinació de la mateixa. Als xiquets espanyols cal respectar-los, però als àrabs, als xinesos o als amerindis, no. Podrien arribar a plantejar-se'l segons eixa lògica que té de tot menys lògica. 
Afirma que a eixe xiquet no se li pot donar cap explicació, llevat que en este món encara hi ha molta gent malvada que fa del patiment i del dolor d'altres, en este cas d'animals, quelcom amb el que poder divertir-se. No hiha res més inhumà ni més deplorable que servir-nos del patiment d'uns animals per a la nostra pròpia satisfacció. Deia Mahatma Gandhi que “Un 
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país, una civilització, es pot jutjar per la forma que tracta els seus animals”,per això, diu dirigint-se al Sr. alcalde, si continua consentint este tipus d'aberracions, serà jutjat per això. 
Continua dient que no es poden canviar les regles del joc segons convinga, la qual cosa ens val per a una cosa no es pot dir que no valga per a una altra, un delicte és un delicte, i maltractar un animal és sempre un acte mesquí i rèptil, i hauria d'estar penat en tots els casos, sense excepcions. 
Diu al Sr. alcalde que és ell qui ha de decidir, perquè no van a fer-ho les onze persones que estan assentades davant, ni les dos que liacompanyen baix, és una decisió exclusivament personal seua, i considera que ha de deixar al marge els seus gustos i les seues preferències i pensar per una vegada què és el que volen els ciutadans i, per descomptat, no és que es continuen maltractant animals, perquè això no ho pot desitjar cap societat que es pree i que es valore com a progressista i moderna. 
Finalment, li demana que acabe ja, d'una vegada per sempre, amb estos festejos macabres en este municipi, que recolze esta moció, i serà recordat com l'alcalde que va prohibir tot maltractament animal a Mislata, la qual cosa és, sense dubte, una decisió progressista i de futur, i si no ho fa, altres s'encarregaran que se li recorde com aquella persona que va consentir que a uns sers indefensos els expropiaren dels seus dret a ser tractatsdignament. Afig que ha de pensar-ho abans d'emetre el seu vot. 
Finalment, recorda a la senyora Martínez Mora quan va afirmar que abstindre's i votar en contra era el mateix, perquè ell pensa que no és el mateix, excepte si s'obté el mateix resultat, i diu al grup socialista que si s'abstenen estan votant en contra dels drets dels animals, per la qual cosa els demana que siguen responsables amb el seu vot. 
Pren la paraula el portaveu del Grup Popular, Sr. López Bronchud, idiu que es tracta d'un tema polèmic, com ha dit el senyor González Murgui,però creu que és un tema en què cal posicionar-se clarament, i entén que cada u té una opinió, que és la que ha de defendre. 
Prosseguix dient que li agraden els bous perquè formen part de la seua cultura des de la infància, i és la tradició del seu poble que, quan arriben les festes, van a la plaça del poble a veure les vaquetes i a sopar totsjunts i acudir a la nit al bou embolat. Per tot això, diu, no se sent millor ni pitjor persona, només forma part de la seua tradició, i per això ho defén. 
Afirma que també li agradaven a Goya, quan va donar classes de tauromàquia i mostrava els millors llenços que hi ha en el Museu del Prado, ili agradaven a Picasso, quan va incorporar la tauromàquia en el Guernica, i aErnest Hemingway, quan va convertir la festa del 7 de juliol en una festa de caràcter internacional. Afig que açò vol dir que la cultura d'este país té com un dels seus elements bàsics la tauromàquia, i es pot estar a favor o en contra, i mai criticarà les decisions personals dels altres, perquè tant es potdeixar d'anar a una correguda de bous, qui no vol veure, com acudir, qui li 
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agrada. 
Continua dient que el Sr. Gil i Marín parlava d'eixos països en què cal mirar-se, i a Dinamarca, que és una de les nacionals més avançades d'Europa, es dediquen a matar dofins en les illes Fèroe, quelcom que ací potparéixer una salvatjada, però que és una tradició pròpia danesa, i açò pot ser origen d'un debat que podran entendre ells. 
Recorda una entrevista que en el seu moment va fer una periodistabritànica anomenada Selina Scott a qui en 1992 era reina d'Espanya, Sra. Sofía, i li plantejava que com era possible que una defensora dels animals com era ella, permetera que en el país que regnava el seu marit hi hagueren corregudes de bous, la resposta va ser que com consentia Selina Scott que en el seu país hi haguera caça del rabosot. 
Assenyala que hi ha alguns elements de què es pot estar més o menys orgullós, però són, sense dubtar-ho, part de l'haver cultural itradicional del país, i des del PP sempre s'han mogut dins de la llibertatindividual a l'hora de defendre estes qüestions. 
Repetix que li agraden els bous i, especialment, els de la ComunitatValenciana, els bous al carrer, però no vol fer sang amb qüestions en les que no cal fer-la, ni va a l'oportunisme quan entén que no cal fer-lo. Com parla de llibertat, diu que l'única cosa que demanarà és que es vote en consciència, en llibertat, per cada un dels vint-i-un regidors que estan ací,perquè és la forma de definir la Mislata de futur que es vol. 
Prosseguix dient que el dictamen ve desfavorable al Ple i que, per alque no sàpia com funcionen estes coses, vol explicar quelcom que li pareix molt important: és desfavorable perquè el proposa Compromís que vota a favor de la moció, així com Ciudadanos, mentres el PP vota en contra per una defensa de la tauromàquia i el PSOE s'absté, amb la qual cosa aconseguix que la moció no isca avant i que el treball brut el faça el PP. Afigque el Partit Popular està amb els bous i amb els que els agraden els bous, com sempre ha defés, i així ho va fer plantejant que fóra un bé d'interés cultural, fet que ara el tripartit ha trencat en la Generalitat Valenciana. 
Finalitza dient que en el seu grup demana als seus regidors que cada u vote en consciència, i invita el PSOE que, amb la mateixa valentia, faça el mateix, perquè si es queden en l'abstenció, repetix, s'estaran aprofitant que el Grup Popular faça el treball brut. 
Per part del grup PSOE, pren la paraula el Sr. Moreno Porcal, i agraïx al seu grup l'oportunitat que se li brinda per a poder debatre esta moció i la confiança que en ell es deposita. 
Prosseguix dient que, en el cas en què es troben, l'òrgan competencialper a determinar la realització o no de l'acte que es descriu és la DireccióTerritorial, que depén de la Generalitat Valenciana, igual que per a poder realitzar una manifestació en la via pública s'ha de tindre autorització de la 
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Delegació de Govern. 
En este sentit, diu que pot llegir si volen la documentació que des de Conselleria es té sobre este assumpte, i aclarix qui és el que ha de canviar lalegislació actual: “Exercix la competència per a resoldre sobre la peticiód'autorització d'espectacles taurins la Direcció Territorial”, fonament de dretnúmero u de la Resolució. Fonament de dret que com podem observar ens indica tant Lleis Orgàniques, com a Estatut d'Autonomia, com a ReialsDecrets, així com Reglaments de la Generalitat. 
Per tant, diu, este Ajuntament ni autoritza ni és competent per a decidirsobre una activitat que no té com a competència pròpia, sinó que actua tal com indica la Llei, sense prohibir el que no està taxat i, sobretot, complint lalegislació autonòmica i estatal vigent, perquè, afig, vol recordar que estes normes, que moltes tenen rang de llei i altres són reglaments que no es desenrotllen en un àmbit municipal, s'han de complir, ja que estan vigents a hores d'ara, i este Ajuntament no les pot obviar. 
Prosseguix dient que es troben davant d'una situació que ha de modificar el legislador i, mentrestant, este Ajuntament ha de complir el que lalegislació vigent determina. 
Finalment, ressalta que la posició del seu grup no obeïx a criteris personals i subjectius, sinó a una motivació i anàlisi d'uns interessos generals compartits en el municipi. Afig que no és fútil que siga ell ponent en la posiciódel seu grup en esta moció, perquè molts dels presents coneixen la seua posició personal respecte d'això, però es deu al seu grup que, al seu torn, representa els interessos generals i electorals de la ciutadania de Mislata. 
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. Gonzalez Murgui diu que comprén el posicionament de Compromís i els anima que seguisquen per eixe camí. 
Repetix que, fent un rigorós examen de consciència com ser humà, racional, pensa que no hi ha major maltractament animal que el de la mort per electrocució o per degolla en els escorxadors i, no obstant això, s'assumix de forma natural. 
Finalment, diu que comprén i no pot censurar el posicionament delsmembres de cada grup polític, encara que no compartisca determinats criteris. 
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. Gil i Marín respon al portaveu del Grup Ciudadanos que en el tema d'alimentació i dels processos que seguixen no existix en cap moment la intenció de fer quelcom festiu de latortura de l'animal, per la qual cosa no sap fins a quin punt es fa patir els animals, però, per descomptat, no es fa una festa amb això. 
Assenyala que s'ha parlat de la llibertat de vot, i expressa el seu desigque es produïsca perquè, diu, hui podria haver-hi ací una gran sorpresa, 
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encara que està convençut que no hi haurà, i se suma a eixa reivindicació. 
Diu al Sr. López Bronchud que la caça del rabosot ja s'ha prohibit, idemana que es vaja aprenent, perquè també era una tradició molt arrelada però, quan una societat vol evolucionar, ha decidit que és una aberració i que calia acabar amb això. 
Respecte de les paraules del Sr. Moreno, li diu que està equivocat,que sí que depén de l'Ajuntament, perquè és l'Ajuntament qui cedix elsterrenys i això és potestat exclusiva d'ell, i si no els cedira, eixos festejos no es produirien. 
Continua dient que sempre es parla de cultura i tradició, però resultatrist que una societat haja de catalogar quelcom com a tradició per a justificar el maltractament, maltractament que hauria d'estar prohibit i penat, perquè el que es fa és legitimar un acte de violència contra un ser viu, i quan això ocorre és que quelcom realment no funciona en la societat, i es pregunta des de quan l'apologia de la violència i el maltractament és digna de perpetuar-se. 
En este sentit, assenyala que l'ablació femenina, l'esclavitud, la tractade blanques, encara són tradició en algunes cultures, però no per això deixen de ser cruels i sàdiques, i no per això cal deixar de perseguir-les i acabar amb este tipus de pràctiques. Les tradicions basades en actes violents, diu, l'única cosa que fan és perpetuar estos comportaments com dignes de laseua pràctica i seguiment. Afig que les tradicions han d'estar assentades en allò pel que volen que li'ls definisca com a poble i, sincerament, no creu que Mislata vullga definir-se a si mateixa com una ciutat en què es consentix el maltractament animal, sinó com un municipi en què el respecte, la tolerància, la convivència, l'empatia i la solidaritat siguen els seus principals senyalsd'identitat. 
I per a aquells que consideren que els bous són cultura, diu que només farà una breu menció del veredicte de la UNESCO, màxima autoritatmundial en matèria de cultura, l'any 1980: “La tauromàquia és el malèvol artde torturar i matar animals en públic i segons les regles. Traumatitza els xiquets i als adults sensibles, agreuja l'estat dels neuròpates atrets per estos espectacles, desnaturalitza la relació entre l'home i l'animal. Per això constituïx un desafiament a la moral, a l'educació, a la ciència i a la cultura”. 
Prosseguix dient que s'ha fet una referència a una manifestació, i certament la va haver-hi a Mislata, manifestació que no era contra eixos actes sinó contra una decisió política del Sr. Bielsa i, afig, en la mateixa hihavia membres i militants del PSOE, que també van escriure un article de premsa publicat en el diari LEVANTE. A continuació ressalta algunes de les coses que deia el dit article: 
“Una festa que mai ha sigut arrelada en el nostre poble”. “Dóna vergonya. No aporta cap valor afegit a Mislata”. “Volem manifestar que no entenem el maltractament animal com una trinxera de partidaris i detractors”. 
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“La tortura no és un concepte per a debatre. Concebem esta festa com un anacronisme. També expressem el nostre malestar davant del posicionamentdel Consistori municipal, els regidors i, en especial, l'actual alcalde, que és elverdader responsable d'esta iniciativa donant la seua firma al permísd'ocupació de via pública.” 
Llegint açò, diu el Sr. Gil i Marín, li dóna a pensar que potser existirà algun tipus d'interés personal o particular perquè se celebren este tipus d'actes, i pregunta si açò és així perquè li responga el senyor alcalde, o el regidor Herrero Monzó, que abans era regidor de Festes. 
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. López Bronchud diu que el portaveu de Compromís ha manifestat que vol un poble lliure, i llibertat és que ell puga anar als bous si li agrada, perquè si no, els que tenen uns criteris que volen imposar a la resta pareix que tinguen més capacitat de parlar de llibertat que els que estan disfrutant lliurement del que els abellix. 
Prosseguix dient que quan parlen de la cultura del bou ho fan perquè està en l'arrelament d'este país, la caça del rabosot està prohibida des de l'any 2004 i ha dit que estava fent referència a una entrevista de Selina Scottde l'any 1992, és a dir, entre eixos anys calcula que formacions política delRegne Unit com la seua plantejarien els debats que feren falta fins que van aconseguir eradicar una tradició del seu calendari. Afig que açò és prou més del que s'ha aconseguit a València, on s'estan eradicant algunes tradicions sense ni tan sols passar pel Parlament. 
Assenyala que a les corregudes de bous li van dedicar versos GarcíaLorca, Rafael Alberti, Antonio Machado, van pintar Picasso o Goya, van escriure Miguel Hernández, Vargas Llosa, Pérez Reverte, Joaquín Savina, José Mercé, Julio Anguita, Andrés Calamaro, Sánchez Dragó, Valle Inclán, Ortega y Gasset o Joan Manuel Serrat, per citar alguns dels noms de la cultura que ningú sospita que siguen del centre o del centredreta, perquè, repetix, hi ha una creença arrelada en este país que el bou és part de la nostra cultura, i el grup popular, o almenys, el, ho defén així, en llibertat,perquè li agrada i, com ha dit anteriorment, sobretot els de la ComunitatValència, per la qual cosa recolza la declaració de bé d'interés cultural que va portar avant el govern del Partit Popular de la CV i que ara tiraran arrere per a aconseguir que els bous al carrer no siguen un bé d'interés cultural en laComunitat. Afig que també caldria plantejar-se sobre l'economia que és capaç de moure el món del bou en esta Comunitat. 
Finalitza repetint que la llibertat suposa que cada un puga decidir, i elGrup Popular té llibertat de vot i demana el mateix en la resta de l'Ajuntament, que cada un vote en consciència, perquè si hi ha una abstenció generalitzada del PSOE, que és qui dóna els permisos perquè es facen bous a Mislata, ho deixen en mans del Partit Popular, i seria injust, com ho és que qui estiga en contra calle. 
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. Moreno Porcal diu que en la resolució que té en la seua mà es diu: “Autoritzar els festejos taurins 
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tradicionals sol·licitats per …”, i està firmada per la Directora Territorial,Mercedes Igualada Portalés, en data 21 de juliol de 2015, per la qual cosa, repetix, no permeten res, sinó que fan el que marca la Llei. 
Afirma que es tracta d'una moció infestada d'incongruències, que parlaen nom del col·lectiu de la Comunitat Valenciana i de la societat de Mislata, sense aportar cap dada, i vol deixar clar que des d'este Ajuntament ni es maltracta els animals ni s'està a favor del seu maltractament. 
D'altra banda, diu, també vol aclarir que el seu grup polític té els seus debats interns i consensua el seu vot, per la qual cosa no hi ha imposicions, ja que tots i totes són lliures de pertànyer a ell. Açò és quelcom, diu al Sr. Gili Marín, que entendrà quan tinga més d'un regidor. 
Prosseguix dient que en la moció que presenten es fa una menció delsbous, animals que es troben dins d'una excepció normativa, igual que es troben altres animals, per la qual cosa els crida l'atenció eixe buit de la mociói no comprenen per què un determinat animal hauria de tindre una protecció privilegiada respecte a un altre, cosa que consideren una incongruència de la moció, que pretén defendre un animal en concret, deixant a la resta englobats dins d'un grup genèric. 
Indica que des de l'equip de govern l'única cosa que es fa és actuar ifer complir la llei, i no poden negar-se que una associació legalment constituïda realitze una activitat que no està prohibida per llei i que té tots els permisos de l'òrgan competencial, per molt que no ens agrade la seua activitat. 
Afirma que a ell mai el trobaran en una plaça de bous, ni als bous al carrer, ni en una baralla de galls, així com que té clar el concepte de Dret de “llibertat” i entén que no es coarta la llibertat d'un animal únicament com es descriu en la moció, sinó de moltes altres formes que no s'indiquen, per la qual cosa el grup socialista considera que és una moció incompleta. 
Repetix que este Ajuntament no pot negar una activitat, per la qual cosa cal complir la llei encara que no s'estiga d'acord amb ella però, sobretot,perquè no cal oblidar que no estan ací per a fer el que personalment volen, sinó per al bé del conjunt de la societat. 
D'altra banda, des d'este grup, entenen que dir d'una forma tan contundent quin és el sentir majoritari de la ciutadania de Mislata és quelcom que no és real, perquè açò suposaria, més de la mitat de la població actual i no es compta amb cap dada que ho evidencie, i tampoc els ha donat el portaveu de Compromís. Afig que, no obstant això, cal dir que el 60% dels espanyols afirmen que no els agraden els bous, però que, a pesar d'això, el57% es declara en desacord a l'hora de prohibir-los. 
Manifesta que també consideren incoherent en la moció la referència als països civilitzats, ja que s'hauria d'acceptar que països com França, Portugal, Argentina, Mèxic o Estats Units, en els que es practiquen actes 
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taurins, es consideren no civilitzats. 
Continua dient que davant d'un canvi en la legislació, que és la que permet la realització d'este tipus d'actes, el govern actuarà en conseqüència, acatant, per damunt de tot, la llei. D'altra banda, li pareix un poc contradictori que utilitze arguments com els que utilitza, perquè no veu reclamar a Compromís a Sueca o a Albalat dels Sorells, on en la seua pròpia pàgina publicita els bous, o a Foios, Godella o Meliana, perquè en les pàgines web de l'Ajuntament es continua publicitant, o a Beniparrell, on la regidora de Festes de Compromís ha recuperat els bous després de molts anys, i ho ha fet el 2015, tot just entrar en el govern el seu partit. 
Recorda que a València també es maten bous, i si bé és cert que l'alcalde de Mislata ha anat a algun acte de bous, també membres de Compromís estaven en la dita plaça. Afig que en el programa de festes de Sagunt s'arreplega el tancament infantil, i també pot mencionar a Puçol,Ajuntament en què governa Compromís i en el programa del qual s'arrepleguen les bases d'un concurs de fotografia taurina. Afig que li resulta cridaner que no frenen esta barbàrie, com s'ha acusat a l'equip de govern de Mislata, i no mencionen a un poble com Alfinet, també governat per Compromís i que també té bous que l'Ajuntament subvenciona amb dènou mil euros, mentres que en este Ajuntament ni es fomenten ni s'ajuda econòmicament, sinó que només es fa el que marca la llei. 
Finalitza aconsellant al grup de Compromís que no copie les mocions tan descaradament, perquè revisant actes d'este Ajuntament, com la de 30 de març de 2011, ha descobert que la seua moció és calcada a la que va presentar Esquerra Unida, per la qual cosa diu al Sr. Gil i Marín que tinga atenció amb qui l'assessora, no vaja a tindre el mateix resultat d'ací a quatre anys. 
Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per un vot a favor (Grup Compromís per Mislata), cinc vots en contra (Grup Popular) i quinze abstencions (Grup PSOE i Grup Ciudadanos) va acordar rebutjar la mociósegüent: 
“Atés que el poble valencià és tradicionalment sensible i respectuós amb els drets dels animals, disposa de la següent llei de protecció animal(Llei 4/1994, de 8 de juliol, de la Generalitat Valenciana, sobre protecció dels animals de companyia) però es permet la celebració de lamentables espectacles taurins, cruels i violents on s'estressen, s'esgoten, es ferixen i maten animals com a forma d'entreteniment. 
Atés que Mislata és una ciutat sensible cap als animals i sobre eltracte que han de rebre i que este tipus d'espectacle ens plena de vergonya iindignació, ja que som contraris a la tendència evolutiva que estan demostrant la resta de països civilitzats. 
Atés que malgrat el sentir majoritari de la ciutadania de Mislata, un grup minoritari de veïns i veïnes del nostre poble estan realitzant la celebració 
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d'espectacles taurins, els quals no tenen cap arrelament ni tradició en la nostra població. 
Atés que és una voluntat manifesta d'este Consistori fomentar els valors de respecte cap a la naturalesa i els éssers vius, l'atenció del mediambient en totes les seues vessants, l'educació basada en el respecte, la convivència i la representativitat en la societat i que estos espectacles no estan en concordança amb els valors abans mencionats i contribuïxen a fomentar una educació contrària respecte d'això a la vida en totes les seues formes i expressions, fomentant la cosificació dels animals. 
Atés que més de 80 municipis de l'Estat ja s'han declarat favorables als drets dels animals. 
Atés que la gran majoria de la ciutadania valenciana es mostra contrària a les corregudes de bous, sent partidaris que es prohibisca estetipus d'espectacles. 
En atenció a estes consideracions, i a proposta del Grup MunicipalCompromís per Mislata, el Ple de l'Ajuntament de Mislata acorda: 
PRIMER: Declarar Mislata ciutat amiga dels animals i respectuosa amb els seus drets. 
SEGON: Que la ciutat de Mislata es convertisca en localitat antitaurina, contrària a la pràctica de les corregudes de bous i a l'exercici de qualsevol tipus de violència contra els animals que els puga ocasionar estatsd'ansietat, por, maltractament, patiment o qualsevol dany físic o psicològic. 
TERCER: crear una ordenança municipal reguladora de la tinença d'animals de companyia perquè es prohibisca com qualsevol espectacle que cause patiment als animals. 
QUART: Manifestar la nostra voluntat de no celebrar corregudes de bous ni altres espectacles on es produïsca la mort o es cause estrés psicofísic a un animal en cap plaça de bous de la Comunitat Valenciana així com que estos espais es convertisquen en equipaments públics o tinguen altres finalitats, d'acord amb els acords d'esta moció. 
QUINT: Sol·licitar a les Corts Valencianes la modificació de l'actual lleide protecció dels animals perquè es restringisca la tauromàquia en totes les seues formes, així com qualsevol espectacle que causen patiment als animals. 
SEXT: Fer arribar esta moció a les Corts Valencianes, al govern de laGeneralitat, a la Federació Valenciana de Municipis i Províncies i a lapoblació de Mislata en general”. 

ASSUMPTES PER URGÈNCIA 
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A) SOL·LICITUD DE L'AMPLIACIÓ DEL TERMINI DE DEVOLUCIÓ
DELS REINTEGRAMENTS DE LES LIQUIDACIONS DEFINITIVES DE LA 
PARTICIPACIÓ EN TRIBUTS DE L'ESTAT DE L'ANY 2013 

Es dóna compte de la proposta de l'Alcaldia de sol·licitar al Ministerid'Hisenda i Administracions Públiques l'ampliació del termini de devoluciódels reintegraments de les liquidacions definitives de l'any 2013 de laParticipació en els Tributs de l'Estat. 
Després de declarar-se, per unanimitat, la urgència de l'assumpte, pren la paraula el portaveu del Grup Ciudadanos, Sr. González Murgui, i diu que vista la proposta de l'Alcaldia i la pressa de temps per a complir eltermini, d'acord amb els informes de Tresoreria i Intervenció, el seu vot serà favorable. 
Pren la paraula el Sr. Gil i Marín, portaveu del Grup Compromís per Mislata, i diu que respecte a este punt tenen un dubte, i és si estos diners s'han de tornar en este termini per haver-se gastat. 
A continuació, pren la paraula el Sr. López Bronchud, portaveu del grup popular, i diu que votaran a favor perquè és necessari prorratejar estedeute en diversos anys perquè el pagament siga més còmode. 
Pren la paraula la portaveu del Grup PSOE, Sra. Martínez Mora, i diu que la Liquidació definitiva que es proposa ara té el seu origen en la participació en els tributs de l'Estat que es va ingressant als ajuntamentstemporalment, en este cas és de 2013, i toca tornar, com es va anunciar, 881.542 euros. Afig que en este cas hi ha la possibilitat que es puga fraccionar esta devolució en deu anys, i per a això és necessari complir amb tres requisits que són: que la previsió a 31 de desembre de l'exercici 2015 tinga un objectiu d'estabilitat pressupostari positiu; que el límit del deutepúblic siga inferior al màxim que permet la llei, que és del 110% i en l'informe es diu que estem en un percentatge de deute del 90,65%; i que es complisca amb el període mitjà de pagament a proveïdors. Com tots ells es complixen, tal com demostra l'informe, se'ls dóna la facilitat de tornar eixa quantitat en deu anys. 
El Sr. Gil i Marín reitera la pregunta perquè este matí ha entés que eixos diners no s'havien gastat, i si no s'han gastat no sap per què es torna en eixe termini. 
El Sr. López Bronchud diu que mantenen el seu vot favorable. 
La Sra. Martínez Mora diu que toca tornar eixe import perquè s'han pagat quantitats a compte de la participació de tributs de l'Estat i la quantitatque es va abonar l'any 2013 era superior al que tocava. 
Prèvia declaració, per unanimitat dels seus membres, de la urgènciade l'assumpte, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat del nombre legal de 
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membres de la Corporació, adopta l'acord següent: 
Vistes les necessitats de Tresoreria de l'Ajuntament de Mislata i considerant les dades definitives de la Liquidació de la Participació en tributsde l'estat de l'any 2013, penjats en la pàgina Web de l'Oficina Virtual de les Entitats Locals, es comprova que l'Ajuntament de Mislata té un saldo negatiu a tornar per import de 881.542,50 euros. 
Considerant que la devolució d'estos saldos deutors, el Reial DecretLlei 17/2014, de 26 de desembre, de mesures de sostenibilitat financera de les comunitats autònomes i entitats locals i altres de caràcter econòmic inclou el règim especial de reintegraments dels dits saldos deutors. Estos reintegraments podran fraccionar-se en un període de 10 anys, excepcionant així el règim aplicable amb caràcter general i contingut en la Llei de Pressupostos Generals de l 'Estat per a l'any 2015, amb un termini de devolució de 120 mensualitats, comptadors a partir de gener de 2016, isempre que ho sol·liciten les mateixes entitats locals afectades i complisquen amb requisits continguts en el dit Reial Decret-Llei, anàlegs als establits per al reintegrament de les liquidacions negatives de 2008 i 2009. 

L'aplicació d'este règim especial de reintegraments dels saldos deutors requerirà la presentació de la sol·licitud per les Entitats Locals, que haurà de ser aprovada pel Ple de la corporació local i es remetrà per l'interventor o el secretari-interventor al Ministeri d'Hisenda i Administracions Públiques per mitjans telemàtics i amb firma electrònica amb anterioritat a 1 de novembre de 2015 
Ha de tindre's en compte que esta mesura excepcional només s'aplicarà a aquelles Entitats locals que, a més d'haver presentat la liquidaciódels pressupostos de la totalitat d'entitats integrants de la corporació local corresponents a l'exercici immediat anterior a aquell en què es calcule aquella, prevegen complir a 31 de desembre de 2015 amb l'objectiud'estabilitat pressupostària i amb el límit de deute públic establit en els articles 51 i 53 del text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 març, i el període mitjà de pagament dels quals no supere en més de 30 dies el termini màxim establit en la normativa de mesures de lluita contra la morositat en les operacions comercials, d'acord amb el període mitjà de pagament a proveïdors que publiquen en el mes d'octubre de 2015, conforme al Reial Decret 635/2014, de 25 de juliol, pel qual es desenrotlla la metodologia de càlcul del període mitjà de pagament a proveïdors de les Administracions Públiques i les condicions i el procediment de retenció de recursos dels règims de finançament previstos en la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'EstabilitatPressupostària i Sostenibilitat Financera. 
L'aplicació efectiva d'este règim especial s'iniciarà en l'entrega a compte de la participació en tributs de l'Estat del mes de gener de l'any 2016, sent a partir de llavors els reintegraments mensuals aplicables els que resulten de dividir l'import pendent de reintegrar el dia primer d'aquell mes 
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entre 120 mensualitats. 
Considerant els antecedents anteriors, i vistos l'informe de Tresoreriade 2 d'octubre de 2015, i d'Intervenció números 1119 i 1121, de 29 d'octubre de 2015. 
S'acorda: 
Sol·licitar al Ministeri d'Hisenda i Administracions Públiques l'ampliaciódel termini de devolució dels reintegraments de les liquidacions definitiva de l'any 2013 de la Participació en els Tributs de l'Estat en un termini de deu anys, començant des de l'1 de gener de 2016, per un import total de 881.542,50 euros. 
B) MODIFICACIÓ DE CRÈDITS 7/2015 
Es dóna compte de la proposta d'aprovació inicial de l'expedient de modificació de crèdits 7/2015. 
Sotmesa a votació la urgència de l'assumpte, s'aprova per unanimitat. 
Pren la paraula el portaveu del Grup Ciudadanos, Sr. González Murgui, i anuncia el seu vot favorable. 
Pren la paraula el portaveu del Grup Compromís per Mislata i diu que açò correspon a un compromís amb els treballadors i entén que l'any 2012 elGovern d'Espanya va adoptar una mesura que atemptava contra els seus drets. Afig que en este sentit el seu grup ha presentat una moció sol·licitant el reintegrament d'eixa quantitat i el seu vot serà favorable. 
Pren la paraula el portaveu del Grup Popular, Sr. López Bronchud, idiu que, com han traslladat en la Junta de Portaveus, recolzarien que elstreballadors reben la part de paga extra que se'ls va llevar en el seu momentdonada la situació econòmica del país, i ja que es tracta d'una modificació de crèdit, votaran favorablement perquè es torne el més prompte possible. 
Pren la paraula la portaveu del Grup PSOE, Sra. Martínez Mora, i diu que compartix el que s'ha dit pels grups, afegint que este saldo que poden dedicar per a tornar eixa part proporcional de la paga ve d'uns importssobrants que s'estimen a 31 de desembre del capítol tres, que són interessos de deute, i del capítol nou, de deute públic. 
Explica que d'eixos romanents s'ha pogut dedicar a esta modificacióper un sobrant de 128.000€ aproximadament, ja que la part proporcional de la paga extra no estava pressupostada. 
Pren la paraula el Sr. alcalde i diu que el grup de govern tenia laintenció d'incorporar una sèrie d'acords condicionats a la modificació de crèdits amb la intenció que els treballadors públics cobraren en el moment que la modificació de crèdits estiguera aprovada i publicada en el ButlletíOficial. Afig que en este cas no serà possible i per tant caldrà tornar a un nou 
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Ple ordinari per a poder aprovar que els treballadors cobren. 

Conclòs el debat, prèvia declaració, per unanimitat, de la urgència de l'assumpte, l'Ajuntament Ple, per unanimitat dels seus membres, va adoptar l'acord següent: 
Vist el Reial Decret Llei 10/2015, d'11 de setembre, pel qual es concedixen crèdits extraordinaris i suplements de crèdit en el pressupost de l'Estat i s'adopten altres mesures en matèria d ocupació pública i d'estímul al'economia. 
Article 1. Recuperació de la paga extraordinària i addicional del mes de desembre de 2012 del personal del sector públic. 
U. Recuperació de la paga extraordinària i addicional del mes de desembre de 2012 del personal del sector públic. 
1. Les distintes Administracions públiques, així com els seus ens dependents i vinculats, abonaran dins de l'exercici 2015, i per una solavegada, una retribució de caràcter extraordinari l'import de la qual serà l'equivalent a 48 dies o al 26,23 per cent dels imports deixats de percebre com a conseqüència de la supressió de la paga extraordinària, així com de lapaga addicional de complement específic o pagues addicionals equivalents, corresponents al mes de desembre de 2012, per aplicació del Reial DecretLlei 20/2012, de 13 de juliol, de mesures per a garantir l'estabilitat pressupostària i de foment de la competitivitat, amb l'abast i límits establits en el present article. 
2. Les quantitats que podran abonar-se per este concepte, sobre l'import deixat de percebre per cada empleat en aplicació de l'article 2 delReial Decret Llei 20/2012, de 13 de juliol, seran les equivalents a la part proporcional corresponent a 48 dies de la paga extraordinària, paga addicional de complement específic i pagues addicionals del mes de desembre. En aquells casos en què no haguera procedit el reconeixement de la totalitat de la paga extraordinària i addicional de desembre de 2012, els 48 dies es reduiran proporcionalment al còmput de dies que haguera correspost.Als efectes previstos en el paràgraf anterior, el còmput de la part de la paga extraordinària i pagues addicionals que correspon a 48 dies, o xifra inferior, es realitzarà, en el cas del personal funcionari o estatutari, d'acord amb les normes de funció pública aplicables en cada Administració, o, en el cas del personal laboral, a les normes laborals i convencionals, vigents en el momenten què es van deixar de percebre les dites pagues. Les quantitats que es reconeguen per este concepte al personal a què es referix l'apartat 5 de l'article 2 del Reial Decret Llei 20/2012, de 13 de juliol, per no contemplar-se en el seu règim retributiu la percepció de pagues extraordinàries o per percebre més de dos a l'any, seran les equivalents a un 26,23 per cent de l'import deixat de percebre per aplicació del mencionat precepte. Les quantitats a abonar es minoraran en les quanties que s'hagueren satisfet per estos mateixos conceptes i períodes de temps com a conseqüència de 
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sentència judicial o altres actuacions. 
3. Cada Administració pública abonarà les quantitats previstes en este article dins de l'exercici 2015, si així ho acorda i si la seua situació econòmicfinancera ho fera possible. De no permetre-ho la seua situació econòmico financera en 2015, l'abonament podrà fer-se en el primer exercici pressupostari en què la dita situació ho permeta. En el cas que en aplicaciód'este precepte fora més d'una Administració a què li corresponguera efectuar l'abonament d'este tram de paga extraordinària, paga addicional de complement específic i pagues addicionals del mes de desembre de 2012, cada Administració podrà abonar, com a màxim, la part proporcional d'estetram que li haguera correspost fer efectiva al desembre de 2012. 
4. Les quanties satisfetes per aplicació del que establix este article minoraran l'abast de les previsions contingudes en l'apartat 4 de l'article 2 delReal Decret Llei 20/2012, de 13 de juliol. 
Tenint en compte la Instrucció d'Alcaldia sol·licitant que es prepare de manera urgent l'expedient per a aprovar la devolució de la Paga Extraordinària l'import de la qual serà l'equivalent a 48 dies o al 26,23 per cent dels imports deixats de percebre com a conseqüència de la supressió de la paga extraordinària, així com de la paga addicional de complement específic o pagues addicionals equivalents, corresponents al mes de desembre de 2012, per aplicació del Reial Decret Llei 20/2012, de 13 de juliol, de mesures per a garantir l'estabilitat pressupostària i de foment de la competitivitat. 
Tenint en compte que no hi ha crèdit adequat i suficient en les aplicacions pressupostàries del Capítol I de Personal que després s'especifiquen. 
Considerant que hi ha crèdit sobrant en l'aplicació 011.310 DEUTE PÚBLIC INTERESSOS per import de 127.919 €. 
Considerant els articles 179 i 180 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s' aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, així com el que disposen les bases d'execució del pressupost prorrogat pel que fa a la tramitació dels expedients de modificacióde crèdit i en el recordatori d'Intervenció en relació amb les modificacions de crèdit de 24 de juny de 2014. 
Vist l'informe d'Intervenció núm. 1122/15, de data 29 d'octubre de 2015, que literalment diu: 
Assumpte: Modificació de suplements de crèdit i crèdit extraordinari7//2015. 
Les modificacions de crèdit de conformitat amb el que disposa l'art.177.2 del TRLRHL han de ser informades per la Intervenció Municipal, així mateix s'han d'aprovar amb subjecció els mateixos tràmits i requisits que els pressupostos, d'acord amb el que disposa l'art.177.2 del TRLRHL i art. 37 i 
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38 del Reial Decret 500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desenrotlla el capítol primer del títol sext de la Llei 39/1988, de 28 de desembre. De conformitatamb l'art. 177 .1 del TRLRHL la modificació de crèdit es referix als gastos que no poden demorar-se a l'exercici següent i no hi ha crèdit o és insuficient el consignat en el pressupost de la corporació. 
S'han aportat en l'expedient els documents següents: 

⦁		 Proposta de l'Alcaldia, de data 27 d'octubre de 2015, respecte de la 
necessitat d'incrementar crèdit en les aplicacions a què afecta i dels mitjans per a finançar-la, referida a “devolució de la paga extraordinària equivalent a 48 dies o al 26,23% dels imports deixats de percebre com a conseqüència de la supressió de la paga extraordinària, així com de la paga addicional de complement específic o pagues addicionals equivalent, corresponents al mes de desembre de 2012.” Esta proposta conté càlculs que engloben a personal funcionari, personal laboral,increment retributiu de càrrecs electes amb dedicació, així com personal eventual. 

⦁		 Proposta d'Alcaldia, de data 27 d'octubre de 2015, respecte “d'Increment 
retributiu de les retribucions corresponents al mes de novembre, delscàrrecs que poden exercir-se en règim de dedicació exclusiva o parcial,en un import equivalent a 48 dies de la paga extraordinària corresponent al mes de desembre de 2012, que es va reduir per acord plenari de 25 d'octubre de 2012. 

⦁		 Proposta d'Alcaldia, de data 27 d'octubre de 2015, quant a increment
tributiu de les retribucions corresponents al mes de novembre, del personal eventual, en un import equivalent al 26,23% de l'import corresponent a 48 dies de la paga extraordinària corresponent al mes de desembre de 2012, que es va reduir per acord plenari de 25 d'octubre de 2012. 2012.” 

⦁ Tres informes jurídics emesos pel cap de Servici de Règim Interior (tècnica 
d'administració general), de data 27 d'octubre de 2015, aplicables al personalfuncionari, personal laboral, així com als hereus de Nemesio Batres de laNava i de José Antonio Arnau Arona; al personal amb dedicació exclusiva o parcial; i al personal eventual, respectivament. 
⦁ S'ha presentat, a tancament d'este informe, proposta d'increment de crèdit 
per import total de 128.401,40 euros, que modifica la proposta a què es referix el paràgraf anterior, rectificant els imports totals i modificant elfinançament del dit gasto. En la nova proposta es planteja com a font de finançament els sobrants en l'aplicació pressupostària “011.310 –DeutePúblic. Interessos-“ 

Vist l'anterior, de conformitat amb el que disposa l'art. 179 del TextRefós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, s'emet el següent 
I N F O R M EConsta Memòria justificativa de la necessitat d'increment de crèdit, 

68 



                                                                              
                                                                               

            
                                                        
            

                                                 
                        
                                                                                                        
                                                                       

de les aplicacions pressupostàries a què afecta, i dels mitjans per a finançar-la. No obstant això, en la proposta de transferència de crèdit, tan sols es motiva jurídicament la “devolució de la paga extraordinària equivalent a 48 dies o al 26,23% dels imports deixats de percebre com a conseqüència de la supressió de la paga extraordinària, així com de la paga addicional de complement específic o pagues addicionals equivalent, corresponents al mes de desembre de 2012.” 
S'acompanyen a dita Memoria-proposta, altres dos propostes referides a l'increment retributiu tant de càrrecs amb dedicació exclusiva o parcial com de personal eventual. En estos dos supòsits, encara que servisquen de fonament a la modificació de crèdit presentada, cal assenyalar hauran d'aprovar-se en punts separats, ja que es tracta d'increments retributius de càrrecs electes i personal eventual, havent-se informat respecte d'això en anteriors informes d'Intervenció l'últimemés va ser l'Informe núm. 291 2015/)en els que s'especificaven els punts següents : 

⦁ Les retribucions dels càrrecs electes amb dedicació exclusiva o parcial no 
es poden aplicar amb caràcter retroactiu, atenent als principis de seguretatjurídica i anualitat pressupostària, sinó que s'aproven pel Ple de laCorporació, (art. 75 LRBRL i 13 ROF). Pel que si s'augmenten les mateixes, en este exercici 2015, no es tractarà de retribucions amb caràcter retroactiu, si no una major retribució per a este exercici. 
⦁ Les retribucions del personal eventual no es poden aplicar amb caràcter 
retroactiu, atenent als principis de seguretat jurídica i anualitat pressupostària, sinó que s'aproven pel Ple de la Corporació, art. 104 LRBRL, per la qual cosa si s'augmenten les mateixes, en este exercici 2015, no es tractarà de retribucions amb caràcter retroactiu, si no major retribució per a este exercici. 

Fent constar que no hi ha crèdit per a l'increment retributiu fins que la present transferència de crèdit entre en vigor. 
Quant a la impossibilitat de demorar a l'exercici següent el gasto proposat en la transferència, es fonamenta en el R.D. Llei 10/2015, segons proposta de l'Alcaldia i informe jurídic del cap de Servici; aplicant-se la ditafonamentació tant a la devolució de la paga extraordinària que va ser suprimida per Reial Decret Llei 20/2012, de 13 de juliol, i que afectava el personal funcionari o estatutari així com al personal laboral; com a l'augment retributiu proposat per a càrrecs amb dedicació exclusiva o parcial i personal eventual, les retribucions del qual es van reduir per Acord Plenari de 25 d'octubre de 2012. 
Quant a la situació econòmic financera, el resultat de la liquidació de l'exercici 2014 és positiu, quant als resultats de l'estabilitat pressupostària i període mitjà de pagaments. La situació en l'exercici 2015, de conformitatamb la informació trimestral rendida al MINHAP i la rectificació considerada en el mateix al modificar la font de finançament, així inclús considerant lamodificació, el resultat de la capacitat de finançament és positiu, preveient-se 
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un resultat de 30.955,55€, tal com es va donar compte al MINHAP. 
Quant a la regla del gasto, tampoc es veurà afectada per la presentmodificació mantenint-se l'import negatiu de la mateixa, tal com es preveia en l'informe d'execució trimestral. 
A estos efectes, a final d'exercici s'ha de realitzar l'avaluació tant de la capacitat de finançament com de la regla del gasto, podent-se considerara lainterpretació de la DA a la llei 12/2012 que establix que no computa en la regla del gasto el finançament del gasto derivat de l'aplicació del superàvit. 
No obstant, quant a l'estabilitat pressupostària s'hauran de prendre les mesures necessàries perquè a final d'exercici no s'incomplisquen elsobjectius d'estabilitat pressupostària. Llei Orgànica d'EstabilitatPressupostària 2/2012 ( art. 18.1) . “Les Administracions Públiques faran un seguiment de les dades d'execució pressupostària i ajustaran el gasto públic per a garantir que al tancament de l'exercici no s'incomplix l'objectiud'estabilitat pressupostària.” 
El període mitjà de pagaments previst pel tresorer a fi d'exercici 2015, es contempla dins dels paràmetres legals (informe de la tresoreria de 23/10/2015 i 37/10/2015) 
Considerant el que disposen les bases d'execució, i en l'art. 179 de laLlei Reguladora de les Hisendes Locals, correspon al Ple aprovar la present

Modificació de Crèdit per Transferència 7/2015 presentada, per afectar distintes Àrees de Gasto. 
Tenint en compte el que establix el mencionat art. 179, la ditamodificació pressupostària, en quant s'aprove pel Ple, seguirà les normes sobre informació, reclamacions, recursos i publicitat a què es referixen els arts. 169, 170 i 171 de la mateixa Llei. 
Es recorda que els gastos de la present modificació no es poden executar fins que la mateixa no entre en vigor, no existint crèdit per a l'increment retributiu i la devolució de la paga extra abans referenciada fins que la present transferència de crèdit entre en vigor . 
S'acompanyen com Annexos I, II, III i IV, taules contenint les aplicacions pressupostàries objecte d'increment, pels corresponents imports, d'acord amb la nomenclatura pressupostària vigent després de l'última modificació de l'Orde EHA/3565/2008, de 3 de desembre”. 

Grup de Programa Econòmica Import 
132 12001 972,51 € 
132 12002 4.397,98 € 
132 12003 32.714,43 € 

Total: 132 38.084,93 € 
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133 12004 1.839,31 € 
133 12005 324,42 € 

Total: 133 2.163,73 € 
150 12001 1.543,52 € 
150 12002 2.959,71 € 
150 12003 2.024,92 € 
150 12004 6.034,22 € 
150 12004 324,42 € 

Total: 150 12.886,80 € 
161 12004 438,15 € 

Total: 161 438,15 € 
165 12004 796,84 € 

Total: 165 796,84 € 
170 12004 398,64 € 

Total: 170 398,64 € 
231 12001 1.939,24 € 
231 12002 4.095,56 € 
231 12003 1.199,48 € 
231 12004 688,58 € 
231 12005 1.051,15 € 

Total: 231 8.974,00 € 
3271 12002 595,16 € 
3271 12003 921,67 € 
3271 12004 382,11 € 
3271 12005 688,35 € 

Total: 3271 2.587,30 € 
241 12002 1.154,82 € 
241 12003 1.002,90 € 
241 12004 349,20 € 
241 12005 345,97 € 

Total: 241 2.852,90 € 
311 12001 763,01 € 
311 12004 372,66 € 

Total: 311 1.135,66 € 
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320 12001 581,64 € 
320 12004 358,47 € 

Total: 320 940,11 € 
320 12002 1.005,55 € 
320 12004 1.194,26 € 

Total: 320 2.199,82 € 
330 12001 685,13 € 
330 12002 1.621,72 € 
330 12003 2.319,89 € 
330 12004 1.152,05 € 
330 12005 1.733,57 € 

Total: 330 7.512,35 € 
3321 12001 667,53 € 
3321 12003 868,65 € 
3321 12004 1.396,06 € 
3321 12005 720,62 € 

Total: 3321 3.652,86 € 
340 12003 403,61 € 
340 12005 331,61 € 

Total: 340 735,21 € 
342 12003 536,05 € 
342 12004 345,61 € 

Total: 342 881,66 € 
491 12003 1.750,54 € 

Total: 491 1.750,54 € 
491 12002 502,78 € 
491 12002 421,79 € 

Total: 491 924,57 € 
493 12001 730,04 € 
493 12003 431,62 € 
493 12004 334,83 € 

Total: 493 1.496,50 € 
920 12001 2.340,46 € 
920 12002 1.467,77 € 
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920 12003 3.193,83 € 
920 12004 5.386,72 € 
920 12005 2.933,16 € 

Total: 920 15.321,93 € 
931 12001 868,49 € 
931 12002 1.012,31 € 
931 12003 832,94 € 
931 12004 1.075,42 € 
931 12005 335,20 € 

Total: 931 4.124,36 € 
932 12002 629,90 € 
932 12003 930,77 € 
932 12004 1.464,71 € 

Total: 932 3.025,38 € 
934 12001 854,46 € 
934 12002 523,06 € 
934 12003 438,41 € 
934 12004 1.820,73 € 
934 12005 335,20 € 

Total: 934 3.971,86 € 
Total: 116.856,10 € 

S'acorda: 
1r. Aprovar inicialment la modificació de crèdit 7/15 per transferència de crèdit entre les següents aplicacions pressupostàries pels imports indicats. 

INCREMENT DEL GASTO: 
Funció Econòmica Import 
13200 120.001 972,51 € 
13200 120.002 4.397,98 € 
13200 120.003 32.714,43 € 

Total: 13200 38.084,93 € 
13300 120.004 1.839,31 € 
13300 120.005 324,42 € 

Total: 13300 2.163,73 € 
15000 120.001 1.543,52 € 
15000 120.002 2.959,71 € 
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15000 120.003 2.024,92 € 
15000 120.004 6.034,22 € 
15000 120.005 324,42 € 

Total: 15000 12.886,80 € 
16100 120.004 438,15 € 

Total: 16100 438,15 € 
16500 120.004 796,84€ 

Total: 16500 796,84 € 
17000 120.004 398,64€ 

Total: 17000 398,64 € 
23000 120.001 1.939,24 € 
23000 120.002 4.095,56 € 
23000 120.003 1.199,48 € 
23000 120.004 688,58 € 
23000 120.005 1.051,15 € 

Total: 23000 8.974,00 € 
23201 120.002 595,16 € 
23201 120.003 921,67 € 
23201 120.004 382,11 € 
23201 120.005 688,35 € 

Total: 23201 2.587,30 € 
24100 120.002 1.154,82 € 
24100 120.003 1.002,90 € 
24100 120.004 349,20 € 
24100 120.005 345,97 € 

Total: 24100 2.852,90 € 
31300 120.001 763,01 € 
31300 120.004 372,66 € 

Total: 31300 1.135,66 € 
32000 120.001 581,64 € 
32000 120.004 358,47 € 

Total: 32000 940,11 € 
32001 120.002 1.005,55 € 
32001 120.004 1.194,26 € 

Total: 32001 2.199,82 € 
33000 120.001 685,13 € 
33000 120.002 1.621,72 € 
33000 120.003 2.319,89 € 
33000 120.004 1.152,05 € 
33000 120.005 1.733,57 € 

Total: 33000 7.512,35 € 
33200 120.001 667,53 € 
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33200 120.003 868,65 € 
33200 120.004 1.396,06 € 
33200 120.005 720,62 € 

Total: 33200 3.652,86 € 
34000 120.003 403,61 € 
34000 120.005 331,61 € 

Total: 34000 735,21 € 
34200 120.003 536,05 € 
34200 120.004 345,61 € 

Total: 34200 881,66 € 
49100 120.003 1.750,54 € 

Total: 49100 1.750,54 € 
49101 120.002 502,78 € 
49101 120.003 421,79 € 

Total: 49101 924,57 € 
49300 120.001 730,04 € 
49300 120.003 431,62 € 
49300 120.004 334,83 € 

Total: 49300 1.496,50 € 
92000 120.001 2.340,46 € 
92000 120.002 1.467,77 € 
92000 120.003 3.193,83 € 
92000 120.004 5.386,72 € 
92000 120.005 2.933,16 € 

Total: 92000 15.321,93 € 
93100 120.001 868,49 € 
93100 120.002 1.012,31 € 
93100 120.003 832,94 € 
93100 120.004 1.075,42 € 
93100 120.005 335,20 € 

Total: 93100 4.124,36 € 
93200 120.002 629,90 € 
93200 120.003 930,77 € 
93200 120.004 1.464,71 € 

Total: 93200 3.025,38 € 
93400 120.001 854,46 € 
93400 120.002 523,06 € 
93400 120.003 438,41 € 
93400 120.004 1.820,73 € 
93400 120.005 335,20 € 

Total: 93400 3.971,86 € 
Total: 116.856,10 € 
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Funció Econòmica Import 
91200 10000 3.919,82€ 
91200 10001 1.335,42€ 
91200 11000 1.562,91€ 
91200 11001 459,08€ 

TOTAL 7.277,23€ 

24100 130 1494,55€ 
24100 131 2.426,31€ 
32001 131 104,64 
92000 130 242,59 

TOTAL 4.268,07€ 

DISMINUCIÓ DEL GASTO:
	

011.310 DEUTEPÚBLICINTERESSOS 128.401,40€ Sobrante 
TOTAL 128.401,40€ 

IMPORTE CAUSA 

2n. Exposar al públic el dit expedient durant 15 dies, per mitjà de la
publicació d'anunci en el BOP. De no presentar-se reclamacions durant el 
període d'exposició pública, s'entendrà aprovada amb caràcter definitiu la
modificació inicialment aprovada 

A les zero hores i vint minuts, d'acord amb el que disposa l'art. 87 delReglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat per RD 2568/1986, per l'Alcaldia-Presidència s'alça la sessió, de tot açò s'estén la present acta, que firma l'alcalde-president, amb mi el secretari que en done fe. 
L'ALCALDE EL SECRETARI 
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